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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 06 aprilie 2016, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.837 din 01 aprilie 2016 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 06  aprilie 2016, ora 11
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Dinu Ionel 

2. Ilie Clement 

3. Gâdea Gheorghe 

4. Cepraga Cornel Sorin 

5. Popazu Liviu 

6. Bălănean Viorel  

7. Oprişan Gigi 

8. Cartojan Dan Liviu 

9. Pârlea Victor Constantin 

10. Măroiu Marian 

11. Ciulacu Mirela 

12. Truică Liliana 

13. Ciobanu George Daniel 

14.  Velicu Florian 

15. Spoială Slav Gheorghe 

16. Cioacă Ionuţ 

17. Badea Ionuţ 

18. Stanciu Marius Viorel 

 

Absenţi:  

1. Dinu Cristina Elena 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Velicu Florian, ales prin H.C.L. nr.101 din 09 

martie 2016. 
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Domnul secretar Roşu Petre: Întrucât sunt solicitări și având în vedere ora, vă rog 

să faceți propuneri pentru președinte de ședință. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela:  Domnul președinte mai întârzie. Este pe drum. 

Domnul secretar Roşu Petre: Regulamentul este clar, nu a spus că întârzie.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Când se aplică regulamentul, domnule secretar? 

Când doriți? 

Domnul secretar Roşu Petre: Acum! Nu când dorim, când e necesar! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am vorbit și în 5 minute ajunge. 

Domnul secretar Roşu Petre: Dar, de ce să aștepte domnii consilieri? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Dar ce ce să așteptăm? Trebuia să anunțe! Nu 

putem să așteptăm.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Pe domnul Dinu l-am așteptat și un sfert de oră! 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Pe mine? Niciodată! Să vă spun un singur lucru: noi 

suntem o instituție până la urmă, Consiliul Local și nu trebuie să ajungă muntele la 

Mahomed, trebuie să vină Mohamed la munte! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Domnule secretar, eu vreu să fac o propunere. 

Propun pe domnul Dinu Ionel. 

Domnul secretar Roşu Petre: Alte propuneri? Dacă nu mai sunt propuneri, supun la 

vot propunerea făcută. Cine este pentru? 7 voturi pentru. Împotrivă? 10 voturi împotrivă. 

Abţineri?  

A venit și domnul consilier Velicu Florian – ora 11
11

. 

Domnul consilier Velicu Florian: Îmi cer scuze pentru întârziere! Bună ziua! 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Noi v-am iertat, mai ales că suntem în preajma 

sărbătorilor pascale, dar să nu se mai întâmple altă dată. 

Domnul consilier Velicu Florian: Mulțumesc frumos pentru intervenție! Vă rugăm 

frumos să închideți microfonul. Să trecem la ședința propriu-zisă. Domnule secretar, vă 

rog să-mi spuneți dacă este legal constituită ședința. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 17 consilieri. Şedinţa este legal 

constituită. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Mulțumesc! Vă propun să ascultăm imnul de 

stat al României. 

După cum știți, astăzi avem 61 de puncte pe ordinea de zi și 2 informări. 

Domnul secretar Roşu Petre: Și un punct suplimentar. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Am înțeles că sunt și puncte suplimentare. 

Despre ce este vorba? 

Domnul secretar Roşu Petre: Este vorba despre contul de execuţie al Bugetului 

local pe trimestrul I 2016. 

Domnul consilier Velicu Florian: Mai sunt alte probleme legate de ordinea de zi?  

Supun la vot ordinea de zi cu suplimentarea respectivă. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Înainte de a intra în ordinea de zi, vă supun atenției cele două procese verbale: din 

data 09 martie 2016 și respectiv din 18 martie 2016.  
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Procesul verbal al şedinţei ordinare din data 09 martie 2016. Cine este pentru? 18 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 18 martie 2016. Cine este pentru? 

18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Trecem la ordinea de zi! 

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier local al 

domnului PIPEREA FLORIN 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de validare. Aici există 

stipulat raportul comisiei de validare. S-a întrunit Comisia de validare, dacă există 

raport ? 

Domnul secretar Roşu Petre: Se întrunește acum ca să verifice. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Haideți, atunci să demarăm procedura legată de 

validarea acestui domn. 

Domnul secretar Roşu Petre: Dați citire membrilor comisiei de validare. 

Domnul consilier Velicu Florian:  E stipulat pe aici? Comisia de validare: 

președinte este domnul Spoială Slav Gheorghe, membri: Gâdea Gheorghe, Pârlea Victor 

Constantin, Dinu Ionel, Oprișan Gigi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnul Velicu nu apare în listă. S-a 

modificat? 

Domnul secretar Roşu Petre: Este modificată hotărârea de constituire a comisiei de 

validare. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule Spoială, dați-mi voie să intervin, să vă 

explic despre ce este vorba. În perioada aplicării prevederilor O.G. nr.55, subsemnatul era 

în judecată cu Consiliul Local, legat de anularea acelei hotărâri de Consiliu prin care mi 

s-a încetat mandatul. Drept urmare, nu am putut beneficia de prevederile acelei 

ordonanțe, dar am revenit prin hotărâre definitivă. Sunt consilier cu acte în regulă dacă 

asta vă interesează. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În aceste condiții trebuie actualizată 

această listă, pentru că dvs. nu figurați aici  că sunteți consilier. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Aveți dreptate! Este pertinentă observația. În 

primul rând trebuie validat prin vot acest domn, după care comisia verifică dacă 

documentele care sunt în spatele... 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu, invers. Atunci ce mai verifică comisia? 

Domnul consilier Velicu Florian:   Bine! Ori e una, ori e alta, tot acolo ajungem. 

Bun! Atunci, comisia, v-am rugat să mergeți să verificați documentele care sunt în spatele 

proiectului de hotărâre cu privire la validarea domnului Piperea Florin. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este pe O.G. 55. 

Domnul consilier Velicu Florian:   Sunt mai multe probleme care nu au fost 

actualizate odată cu O.G. 55. Și aici mă refer și la reprezentări în AGA și la grupurile de 
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consilieri din Consiliul Local Sunt mai multe aspecte care au rămas nerezolvate. Dacă 

deschidem cutia Pandorei, haideți s-o deschidem! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Eu aș vrea să-l întreb ceva pe domnul 

Secretar. Știu că Ordonanța 55 a fost declarată neconstituțională. Domnul Vladu, a fost 

opțiunea dânsului, personală, de a migra către PSD pe această Ordonanță 55. Dânsul 

nemaifiind consilier, nu mai există nici opțiunea. 

Domnul secretar Roşu Petre: Oțiunea există chiar dacă a fost declarată ordonanța 

neconstituțională, ea și-a produs efecte până la data declarării neconstituționalității. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Nu a fost o opțiune personală, și-a pierdut 

susținerea politică. Asta înseamnă că pe cale de consecință, din punctul meu de vedere, 

această opțiune nu mai există. În mod normal nu ar trebui să mai vină nimeni pe această 

poziție. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu! Opțiunea lui a existat și practica, și a Instituției 

Prefectului este aceeași, se pune cel pe lista partidului care a a optat. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu care a optat, pe lista care a fost ales. Deci, 

urmează supleantul pe lista căruia a fost ales. Drept urmare, nu interpretați legea! Legea e 

clară! 

Domnul secretar Roşu Petre: Lăsați, cu interpretarea! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Deci pe O.G. 55, un consilier local, că aici 

discutăm de un consilier local, dacă a optat pe O.G. 55 nu a trecut și cu mandatul obținut 

pe un partid oarecare. 

Domnul secretar Roşu Petre: Partidul pe lista căruia a fost ales nu mai există. 

Domnul consilier Velicu Florian: Există un partid care a preluat partidul pe care... 

Domnul secretar Roşu Petre: Legea nu oferă soluții pentru așa ceva. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Precedentul a fost creat în cadrul Consiliului 

Județean. 

Domnul consilier Velicu Florian: Asta nu înseamnă că e legal. 

Domnul secretar Roşu Petre: Instituția Prefectului a dat aviz de legalitate. Asta 

vroiam să vă spun!  

Domnul consilier Velicu Florian:  În altă ordine de idei, din câte cunosc eu, din 

partea UNPR a fost depusă o solicitare, să fie urcat următorul supleant de pe lista de 

consilieri a PP-DD. Listă pe care a fost ales și domnul Vladu și al cărui mandat există, 

este, chiar dacă PP-DD a fuzionat prin absorbție cu UNPR. 

Domnul secretar Roşu Petre: Chiar dacă, acest chiar dacă, este problema. Legea nu 

oferă soluții la acest chiar dacă. Deci, partidul pe lista cărui a fost ales nu mai există. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Bun! A fost desființat prin hotărâre definitivă de 

Tribunal. Domnule Dinu, discutăm de normalitate în ceea ce privește urcarea unui 

supleant pe locul rămas vacant prin plecarea domnului Vladu. Drept urmare, cel care este 

îndreptățit sau formațiunea politică care este îndreptățită să facă propunerea, este acea 

formațiune politică care.... Vorbim pe rând sau vorbim toți? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vorbesc cu domnul secretar care este reprezentantul 

pentru legalitate și mai ales că se implică și în alegerile care se apropie și știe foarte bie 

legea. Domnule secretar spuneți-ne cum este legal. 
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Domnul secretar Roşu Petre: În condițiile O.G. 55 problema e un pic mai delicată. 

E fără precedent. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu știu foarte bine. 

Domnul secretar Roşu Petre: O.G. 55 atâta timp cât a fost în vigoare, efectele ei s-

au produs și sunt valabile. Toți consilierii care au optat pentru un anumit partid, au rămas 

la partidul respectiv. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Bun! 

Domnul secretar Roşu Petre: Partidul respectiv este îndreptățit să rămână cu 

numărul de consilieri în funcție. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt de acord cu dvs., dar mă interesează dacă și de 

pe lista supleanților a optat conform O.G. 55. 

Domnul secretar Roşu Petre: Da, a optat. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Am impresia că discutăm aspecte care țin de 

pronunțarea unei instanțe de contencios pe această situație, dacă vrem să discutăm de 

legalitate. Instanța de contencios este forul suprem care se poate exprima asupra 

legalității unei hotărâri. 

Domnul secretar Roşu Petre: Mergem pe varianta adoptată de Prefectură care a 

agreat această opțiune. 

Domnul consilier Dinu Ionel: E ok. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu e deloc ok, poate fi atacată. Nu e definitiv, e 

un punct de vedere și atât. În altă ordine de idei, această urcare a supleantului se impune 

în momentul în care Consiliul era în pericol de a funcționa, de a nu se întruni legal, niște 

chestiuni de genul ăsta. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Domnul Velicu nu știe regulamentul. Următorul 

supleant urcă în momentul în care s-a eliberat locul. Aici avem exemple: doamna Ciulacu 

care a venit. Adică vorbim ca să ne aflăm în treabă. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnu, cred că dvs. vorbiți să vă aflați în 

treabă, eu știu foarte bine despre ce vorbesc. Ar fi bine să vă cereți cuvântul. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Mă îndoiesc! Faceți niște afirmații că dacă era 

Consiliul... 

Domnul consilier Velicu Florian:  Haideți să facem un exercițiu să vedem, știu ce 

vorbesc? Sau dvs. nu știți ce vorbiți? Eu vă spun că, ceea ce supune atenției în momentul 

de față din punct de vedere contencios administrativ, nu este legal. 

Haideți să ascultăm pe domnul președinte al Comisiei de validare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia de validare a analizat condițiile 

pentru validarea domnului Piperea Florin și a aprobat cu 3 voturi pentru și 2 abțineri. 

Domnul secretar Roşu Petre: Deci, s-a validat. 

Domnul consilier Velicu Florian: Bun! Haideți să demarăm procedura de vot. 

Domnul secretar Roşu Petre: Supuneți la vot! 

Domnul consilier Velicu Florian: Cum să supun la vot? Vot deschis? 

Domnul secretar Roşu Petre: Vot deschis. 

Domnul consilier Velicu Florian: E vot la persoană. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Este vot deschis și este nominal. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Se constată ca de fiecare dată la începutul unui 

mandat, validarea se face prin vot deschis. Domnule Velicu, mergeți în instanță, chiar nu 

ați învățat un lucru acolo? 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, vă rog frumos să închideți 

microfonul, să nu mai vorbiți pe lângă subiect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu închid microfonul. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă atrag atenția că dacă nu încetați cu aceste 

probleme, vă chem la ordin și vă evacuez din sală. Deci, vă rog frumos să respectați 

instituția Consiliului Local. 

Cine este pentru validare cu vot deschis? 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Domnule președinte, vă rog frumos, respectați 

regulamentul! Scrie foarte clar... 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Oprișan, nu v-am dat cuvântul și nu 

vorbiți ca la aprozar aici. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Președintele conduce ședința! 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Președintele conduce ședința, dar... 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule Oprișan, vă rog frumos să închideți 

microfonul, imediat. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Ce facem aici? 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule Oprișan, vă atrag atenția și vă 

avertizez că dacă nu încetați cu aceste situații, vă evacuez din sală. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Eu vă cer doar să respectați regulamentul. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu vorbiți ca la aprozar! Domnule, legea 

spune... 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Încălcați regulamentul, domnule! 

Domnul consilier Velicu Florian: Care regulament? Ia, stipulați, care e 

regulamentul? 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Regulamentul Consiliului Local. 

Domnul consilier Velicu Florian: La ce se referă regulamnetul? Când e vorba de 

vot... 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Dvs. ce faceți? Dvs. întrebați și eu răspund? 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnu, vă rog frumos! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Îmi pare rău. 

Domnul consilier Velicu Florian: Concursul îl faceți dvs. și îl faceți acolo unde știți 

dvs. să-l faceți. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Îmi pare rău. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu regulamentul, legea prevede. 

Domnul consilier Velicu Florian: Votul la persoană se face secret... 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu! Dați-mi voie! 

Domnul consilier Velicu Florian: Iar cu acceptul dvs., putem să-l facem și deschis. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu e adevărat! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Nu e adevărat! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu e așa, e un precedent destul de clar. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Ia, spuneți domne, cum spune legea în cazul 

acesta! 

Domnul secretar Roşu Petre: Haideți, să lămurim! Nu avem voie să facem rabat de 

la lege. Validarea consilierilor se face cu votul deschis al majorității consilierilor prezenți. 

Domnul consilier Velicu Florian: Puteți să ne spuneți și nouă paragraful din legea 

care spune chestia asta? 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu o am la mine. 

Domnul consilier Velicu Florian: Votul la persoană este secret. Eu așa știu. 

Domnul secretar Roşu Petre: Votul la persoană în general, dar validarea e excepție 

de la lege. 

Domnul consilier Velicu Florian: Excepție de la lege la momentul validării inițiale 

a Consiliului Local. Bun! Haideți atunci, să supunem atunci atenției Consiliului Local. 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule președinte, cu tot respectul pentru dvs. și 

locul pe care stați, am o rugăminte, sunt cu cel puțin 15 ani mai mare ca dvs.. Ne cereți 

respect, oferiți-ne un pic și vă atenționez că, dacă un consilier poate fi neinspirat și nu la 

exprimarea pe care o doriți dvs. sau punctul dvs. de vedere, lăsați omul să vorbească și nu 

ne mai amenințați cu telefonul, cu microfonul, cu vă dau afară. Nu ne dați afară! 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog frumos să fiți mai comprimat... 

Domnul consilier Ilie Clement: Vedeți unde greșiți! 

Domnul consilier Velicu Florian: Să comprimați mai mult discuția. 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnu, eu să comprim sau dvs. care intrați peste 

toți consilierii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Da! Eu am avut rugămintea să nu se mai 

vorbească peste subiect. Atât! 

Domnul consilier Ilie Clement: Vorbiți dvs.!                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Domnul consilier Velicu Florian: Vă mulțumesc frumos! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule Clement, sunteți mult mai în vârstă. El e 

născut pe 29 februarie și-și sărbătorește ziua din 4 în 4 ani. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu aveți nimic de comentat domnule consilier, 

dacă tot aveți ceva de comentat la adresa mea, care întâmplător conduc ședința? 

Bun! Haideți, să supunem la vot acest proiect de hotărâre! 

Vă supun la vot proiectul cu privire la validarea mandatului de consilier local al 

domnului Piperea Florin. Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, domnul 

Bălănean Viorel, domnul Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga Cornel 

Sorin, domnul Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 

abțineri. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu s-a validat. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Domnule secretar, am și eu o solicitare: vreau să 

se consemneze în procesul verbal că eu am votat pentru validarea consilierului. 

Domnul secretar Roşu Petre: Să se consemneze nominal votul domnului Oprișan. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Domnule președinte, am și eu o rugăminte: vă rog 

să dispuneți să se consemneze în procesul verbal că eu m-am abținut la acest proiect. 

Domnul consilier Velicu Florian: Atunci, vă rog să consemnați în procesul verbal 

că și eu m-am abținut la acest vot. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Atunci treceți-i nominal! 

Domnul secretar Roşu Petre: Fiecare vrea să-și consemneze votul. S-a văzut cum 

s-a votat. 

Domnul consilier Velicu Florian: Trecem la punctul 2! 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

închirierea ambarcaţiunilor de agrement fără motor pe Canalul CAMA 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborarea documentaţiei tehnico - economice pentru 

realizare parcări adiacente blocurilor de locuinţe - zona blocurilor P1 şi  P2” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Popazu Liviu: De data trecută. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Ăsta este unul dintre punctele cu discuții. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și primul, și cel dinainte. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Și cel dinainte! După cum ați văzut și pe cel 

dinainte, Consiliul l-a aprobat. Nu mai are rost să mai discutăm despre el. Vă rog să 

treceți la discuții! Cine are? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să înțeleg că nu-l aprobați pe acesta? 

Domnul consilier Velicu Florian:  Observații? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Rapoarte, nu raporturi! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu v-am dat cuvântul! Vă rog frumos pe acest 

subiect... Domnule Dinu, v-am atras atenția să nu vorbiți neîntrebat! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Păi, ați zis raporturi. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Vă rog frumos să nu vorbiți neîntrebat! V-am dat 

avertisment! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să înțeleg că faceți să nu-l votați? 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnu primar, vă rog frumos nu intrați cu 

polemici de genul ăsta. Discuții pe acest punct? 

Domnul consilier Popazu Liviu: Domnule președinte, solicit să mă înscriu la 

cuvânt. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog, domnule vice. 
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Domnul consilier Popazu Liviu:  Am rugămintea, dacă poate să ne explice cineva, 

la ce locație se referă acest punct. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă explic eu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Stați un pic, domnule primar, că nu vi s-a dat 

cuvântul! Mai sunt alte.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunteți jenant, domnule președinte! 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu sunt! Vă dau cuvântul, că aveți dreptul, 

conform legii să vă exprimați punctul de vedere asupra proiectelor care le-ați inițiat, dar 

asta nu înseamnă că vorbiți când vreți dvs.! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Răspund la interpelarea unui consilier. 

Domnul consilier Velicu Florian: Mai sunt intervenții pe acest punct? Atunci, vă 

rog frumos, să explicați dvs.! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule viceprimar, pentru că eu discut cu dvs. în 

calitate de viceprimar, chiar dacă dvs. aveți aici calitatea de consilier. Sunteți încă 

viceprimar, chiar aveți Direcția de Dezvoltare în acest moment, după ce a plecat domnul 

viceprimar Vladu. Deci, ați avut timpul necesar, în toată această perioadă de o lună, chiar 

dacă nu ați fost pus în temă, să preluați aceste lucrări și să le vedeți despre ce este vorba. 

Nu aș vrea să intru în alte polemici vis-a-vis de faptul că veniți în ședința de Consiliu, în 

calitate politică, să spuneți că nu știți despre ce e vorba. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog frumos, să vorbiți la subiect, nu faceți 

conferință de presă. La subiect! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de blocuri: P1, P2 și Grădinița nr.9 și 

zona adiacentă. Este vorba despre spațiul din fața blocului E3, în spatele, în laterala 

grădiniței, unde în acest moment este o construcție pe unde au trecut conductele de 

termoficare care au fost băgate subteran. Este o zonă insalubră în acest moment. Se va 

curăța zona aceea, se va face parcare pentru cei care locuiesc acolo, ca și parcare de 

rezidență, dar, va fi într-un viitor nu foarte îndepărtat, adică un an de zile, parcare pentru 

cei care vor veni la Grădinița nr.9 să-și aducă copii. Pentru că acea Grădiniță nr. 9 este 

trecută într-un proiect de modernizare și transformare a ei în grădiniță cu program 

prelungit și în creșă. Creșa va avea intrarea din partea aceasta. Deci, e nevoie de o parcare 

de rezidență după ora 4, 5 după amiaza și o parcare pentru cei care-și aduc copii la 

grădiniță, ziua. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnul viceprimar  Popazu a ridicat o problemă 

legată de inadvertențe în documentație. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, mi-a zis unde se află. 

Domnul consilier Popazu Liviu:  Domnule Barbu, îmi pare rău că ați înțeles greșit 

întrebarea mea. Nu am pus-o cu rea voință. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cu intenție! 

Domnul consilier Popazu Liviu:  Am pus-o cu bună intenție, cu bună credință. 

Tocmai că mi-ați dat niște atribuții în plus, am avut timp să studiez aceste documente și 

eu susțin că trebuie să le corectăm pentru că sunt prea multe greșeli. Nu e nici o problemă 

să le votăm. De fapt, nici data trecută nu am votat împotrivă, nici consilierii nu au votat 

împotrivă, ne-am abținut! Trebuie să le corectăm, trebuie să fim riguroși! Pentru că și eu 

am crezut că se referă la terenul acela, pe unde trec conductele, din fața blocului P1 și P2, 
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dar de la pagina 6 în colo, ni se propune o altă locație. Deci, eu nu am înțeles la care 

locație se referă studiul ăsta.Nu e cu rea voință, trebuie niște corectări! 

Domnul consilier Velicu Florian: Este un tabel în care se stipulează lucrări propuse 

zona blocuri 18/613. La proiectul de hotărâre care se referă la blocuri P1, P2. Adică, 

despre ce vorbim? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sunt amestecate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Sunt probleme și inadvertențe în documentație. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Trebuie să le corectăm, atâta tot! 

Domnul consilier Velicu Florian: Având în vedere că sunt făcute toate 

documentațiile acestea referitoare la parcări de aceeași firmă BBI Profetional Team SRL 

din Constanța, că în Giurgiu nu avem o astfel de firmă. În fine, asta e o remarcă pe care o 

fac că așa... 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Mă scuzați că intervin! Am rugămintea: 

mi s-a părut extrem de documentat domnul Popazu și l-aș lăsa să continue sau dacă mai 

are ceva de spus. Să ne spună cu exactitate ce a mai sesizat dânsul la acest punct. 

Domnul consilier Velicu Florian: Sunt de acord, domnule consilier! Poftiți, 

domnule vice, dacă doriți! 

Domnul consilier Popazu Liviu: Mulțumesc, domnule președinte! Nu știu dacă este 

de competența noastră să facem acum referiri la cine a întocmit aceste studii. Problema 

este în felul următor: aceste studii conțin niște inadvertențe, niște greșeli care sunt 

flagrante și trebuie să le corectăm. Atâta tot! Asta e ceea ce am vrut să spun! Mulțumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Mai sunt intervenții pe acest punct? Precizări? 

Dacă nu sunt.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: O întrebare aș avea să-i pun, dacă tot domnul 

Popazu a citit... 

Domnul consilier Velicu Florian: Haideți, să vă dau cuvântul! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Popazu, dacă ați studiat și devizul și 

toată documentația, este doar o greșeală de formă sau este o greșeală de, eu știu, de fond? 

Ne uităm exact, e o greșeală că s-a strecurat 63. Să nu ne aducem aminte că și acel sondaj 

al PNL-ului s-a scris tot de Tulcea, de Mehedinți și totuși era făcut la Giurgiu. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule primar, vă rog frumos să treceți la 

parcări, documentații și alte lucruri! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se poate strecura o greșeală vis-a-vis de faptul că 

această firmă a avut ca licitație toate aceste parcări. În momentul în care le-a făcut se 

poate întâmpla ca la partea de început, adică partea de generalități să aive  oarece.  Eu 

vreau să vă întreb...  

Domnul consilier Velicu Florian:  Să aibă,  dacă e să discutăm românește! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu vreau să spun, dacă acel deviz, acea 

documentație se referă strict la locația respectivă și având în vedere acele greșeli de formă 

să le modifice acel proiectant sau să nu le luăm în considerare, pentru că sunt până la 

urmă la partea introductivă sau este greșit în totalitate? 

Domnul consilier Popazu Liviu: Nu! Problema este că nu este singura greșeală. 

Sunt foarte multe greșeli de acest fel. Și o greșeală e o greșeală! Cine stabilește dacă e de 

formă sau de fond? Poate el chiar propune ca locație, acea locație! Cred că trebuie să 
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operăm aceste modificări! Asta e părerea mea! Că dacă votăm cu bună știință un material 

care conține greșeli chiar de formă, fără să-l îndreptăm, cred că nu devine.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și puteți să le îndreptați aci, domnule Popazu! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă îmi permiteți o întrebare: are competență 

consilierul local să modifice o documentație tehnică? 

Domnul consilier Velicu Florian: Cu siguranță, nu! Bun! Mai sunt intervenții? 

Dacă nu, supunem la vot. Cine este pentru? 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin:  Domnule primar, ați afirmat că 

această societate a avut licitație. Când s-a organizat licitație? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În luna noiembrie, sfârșit de an, început de an. Nu 

știu exact, dar știu că s-a licitat sfârșit de an, început de an. Nu mai știu exact. Ați aprobat 

efectuarea acestor investiții de proiectare în iunie, iulie, anul trecut. Au fost în lista de 

investiții. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Dacă tot ne-ați spus că a fost făcută o 

licitație în sensul ăsta, sunt curios! Nu-mi amintesc cu exactitate, dar s-ar putea să nici nu 

fi fost consilier la momentul respectiv, dacă această licitație a fost făcută pentru întreg 

pachetul pentru respectiva firmă. S-a constituit un întreg pachet sau pe fiecare proiect de 

hotărâre pe care îl solicitați dvs. acum? 

 Domnul primar Barbu Nicolae: S-a făcut exact cum a fost trecut în lista de 

investiții. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Știu că lista de investiții este un singur 

pachet, un singur CFP. 

 Domnul primar Barbu Nicolae: S-a respectat legea exact. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Știu că este un singru CFP. De ce aceste 

parcări pe care dvs. vreți să le executați în această perioadă fierbinte, de ce nu sunt și ele 

într-un singur pachet? De ce a trebuit să le spargeți, dacă ar trebui să ținem cont de legea, 

ordonanței 34? Ele au fost un singur CFP, ar fi trebuit să fie un singur pachet și pentru 

aceste lucrări. De ce a trebuit să faceți șapte proiecte de hotărâre pentru fiecare parcare în 

parte? De ce nu ați făcut unul singur? Îl puneați pe SEAP și se licita pentru el, nu mai 

existau suspiciuni, nu favorizam nici o firmă, aveați și dvs. liniște din punctul ăsta de 

vedere. Asta mi se pare un pic.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Liniște am avut tot timpul. 

Domnul consilier Velicu Florian: Din executiv numai dvs. puteți răspunde la aceste 

întrebări? 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Da! Până la urmă, dacă credeți dvs., că puteți să 

împuterniciți pe altcineva, dvs., consilier sau președinte de Consiliu, să împuterniciți pe 

altcineva în locul dvs.? 

Domnul consilier Velicu Florian: Am pus o întrebare. 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Nu! Dvs. cred că nu ați înțeles nimic! 

Domnul consilier Velicu Florian: Dvs. sunteți invitat aici. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, am o rugăminte la dvs., nu-l mai 

feceți pe domnul Velicu președinte de Consiliu Local. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Este președinte de ședință. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, vă rog să vă abțineți de la 

discuții inutile! Punct! Vreau respect! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Domnule președinte, vreau să vă spun ceva, că 

respectul nu s-a... 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă dau avertisment! Dacă mai vorbiți neîntrebat, 

vă dau afară din sală! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Pentru ce? 

Domnul consilier Velicu Florian: Pentru faptul că vorbiți neîntrebat, nu v-am dat 

cuvântul! Abțineți-vă! Stingeți becul acela! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspund? 

Domnul consilier Velicu Florian: Răspundeți domnule primar, că dvs. sunteți 

executivul! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Stanciu, tot ceea ce ține de procedura de 

licitație este făcută corect și este legal. De ce s-a făcut și cum s-a făcut, nu sunteți nici 

dvs. în măsură să cereți executivului acest lucru. Nu sunteți în măsură... 

Domnul consilier Velicu Florian: Cum să nu fie în măsură, domnule? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doar să vedeți despre ce este vorba. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nici să întrebe? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doar o anumită insituție care oricum ne verifică pe 

toți. Dacă cineva din executiv a greșit cu ceva, va răspunde personal sau împreună cu toți 

ceilalți. Dar, eu vă spun că, atâta timp cât am fost primar, până în acest moment, s-a 

respectat legea. Drept urmare, să vă explic acum de ce s-a făcut pe bucăți, de ce s-a făcut 

total, când s-a făcut, cum s-a făcut, mi-e greu să vă explic. Îmi adresați scris și știți că 

răspund la interpelări de genul acesta. Îmi adresați o hârtie oficială și vă voi răspunde 

punctual pentru fiecare. 

Domnul consilier Velicu Florian: Răspundeți în mandatul celălat. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Îmi pare rău că v-am întrebat pentru că 

oricum răspunsul este unul extrem de evaziv și îmi cer scuze că v-am deranjat cu 

întrebarea. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cred că în măsură, nu era primarul să răspundă la 

întrebarea asta,  ci cel care a răspuns de Direcția de Dezvoltare prin dispoziția dată de 

primar și chiar o să-i cer domnului primar, o să fac o adresă, din partea mea personală, în 

calitate de consilier. Să-mi răspundeți și mie, domnule primar, cine s-a ocupat pe partea 

de Direcție de Dezvoltare. Mai vă spun un lucru, domnul Vladu s-a ocupat de acest 

departament și vă mai spun un secret: pentru prima dată în istoria administrației publice 

locale, domnul fost viceprimar Vladu, a făcut parte și din comisia de licitații. Din punct 

de vedere moral nu ar fi corect și nu știu dacă și legal și am să cer în mod expres și 

această chestie, fiindcă s-ar putea să avem mari surprize. Dvs. încercați să-l loviți pe 

primar și s-ar putea să dați în Vladu. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Mulțumesc, domnule consilier! Alte intervenții? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Eu nu votez ceva ilegal. De asta am 

întrebat, nu vreau să votez ceva ilegal și să știți că asta vă pune și dvs. o umbrelă deasupra 

capului. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Bun! Haideți, să nu discutăm de umbrelă că e 

soare afară! 

Domnul consilier Popazu Liviu: Pentru că eu am generat discuțiile pe marginea 

acestui punct, acuma parcă îmi pare rău. Aș vrea să propun să încheiem discuția și să 

trecem la vot, părerea mea! Și totodată, pentru că s-a ajuns prea departe cu discuția, vreau 

să întăresc ceea ce a spus domnul primar, că în ce privește legalitatea și eu subscriu la 

ceea ce a zis. Legalitatea este respectată. Eu, cel puțin, am ridicat problema unor 

inadvertențe în aceste studii, peste care nu putem să trecem așa, pur și simplu sau cel 

puțin, eu, nu pot să trec. Mulțumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Mulțumesc, domnule Popazu! Haideți, să trecem 

la vot! Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, domnul Bălănean Viorel, 

domnul Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga Cornel Sorin, domnul 

Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 abțineri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Le vom face în mandatul următor, nici o problemă! 

Mai stau oamenii! Unde au stat fără parcări, vor mai sta. 

Domnul consilier Velicu Florian: Abțineți-vă de la discuții! Domnule primar, 

terminați cu fluturașii, cu chestii de genul ăsta. Într-o lună de zile puteați să modificați 

documentațiile, să le aduceți la zi, să le puneți în ordine și după aia, lucrurile intrau în 

normal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Întrebați-l pe domnul Popazu de ce nu le-a 

modificat, că de o lună răspunde de Direcția de Dezvoltare. 

Domnul consilier Velicu Florian: S-au ridicat problemele exact de aceste 

inadvertențe. Dvs. trebuia să vă uitați în ele și să știți. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule președinte, cu toată stima și respectul pe 

care vi-l port. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, vă rog frumos să terminați cu 

discuțiile inutile. V-am mai precizat treaba asta! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule, nu e o greșeală de fond. E o greșeală pur și 

simplu, de formă, care putea fi remediată aici. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, am înțeles! Nu sunteți avocatul 

executivului. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Calculatoarele pot greși. 

Domnul consilier Velicu Florian: Să înțeleg că sunt copiate? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu ați înțeles nimic! 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu cred că am înțeles mai mult decât dvs.. Ce ne 

împiedică să facem un singur pachet de lucrări? Ce ne împiedică să luăm o firmă din 

Giurgiu să facă niște documentații, nu să mergem la Constanța? Și alte chestii de genul 

ăsta? Nu știu. Pun și eu întrebări retorice. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înseamnă că vreți să încălcați legislația. 
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborarea documentaţiei tehnico - economice pentru 

realizare parcări adiacente blocuri de . 

locuinţe - zona bloc 18/613” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot. 

Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, domnul Bălănean Viorel, domnul 

Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga Cornel Sorin, domnul Cartojan Dan 

Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 abțineri. 

Aceleași probleme: inadvertențe în documentații. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să le spuneți oamenilor! 

Domnul consilier Velicu Florian: O să le spunem! O să le spuneți dvs.! Ce fluturași 

faceți de data asta? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Punem panouri. 

Domnul consilier Velicu Florian: Puneți domnule, panouri! Sunteți penibil, 

oricum! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Să vă spun un singur lucru: dacă vreți să-l 

constrângeți întradevăr pe primar și să-i forțați mâna, îi puneați termen de execuție. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu așa îi făceam. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu! Vă chem la ordin! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Întâi votam și-i spuneam lui Barbu: până la alegeri, 

fă-mi parcările. Dacă nu le faci, ești la dispoziția poporului. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, la următoarea, este evacuarea din 

sală! E conform regulamentului! Că vă place, că nu vă place, tot vrem să ne respectăm, ne 

respectăm! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vă rog frumos, să mă scuzați, domnule președinte! 

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborarea documentaţiei tehnico - economice pentru 

realizare parcări adiacente blocuri de locuinţe - zona blocuri E3, P1 şi Grădiniţa 

nr. 9” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot. 

Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, domnul Bălănean Viorel, domnul 

Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga Cornel Sorin, domnul Cartojan Dan 

Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 abțineri. 

Aceeași problemă! 

 



 15 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Sistem de monitorizare şi supraveghere video parcări, 

ansamblul 240 garsoniere” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:  Aș vrea să-i pun o întrebare executivului. Din 

câte cunosc, este în lucru un program de monitorizare, de creare a unui sistem de 

monitorizare pentru întreg orașul cu fonduri europene. Dacă lucrurile stau așa, întrebarea 

este: de ce nu mai așteptăm un pic, astfel încât să introducem și această zonă în acel 

program unitar pe întreg orașul? Dacă este cumva greșeală în documentare, vă rog să-mi 

spuneți. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cine poate din executiv să ne explice? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, pot să vă explic, exact care a 

fost motivul pentru care această zonă 240 Garsoniere, să nu intre în proiectul mare de 

monitorizare video a întregului oraș și să fie modular. După cum știți, toate locurile de 

joacă și toate terenurile de sport nou construite în perioada care a trecut, s-au realizat și cu 

monitorizare video. Deci, a avut o componentă de monitorizare în cadrul aceluiași 

proiect. Acest proiect fiind un proiect foarte amplu, cu o suprafață foarte mare de teren, 

nu mai puteam gândi modular cum a fost la terenurile, locurile de joacă, cu două camere 

și cu un sistem de transmitere a datelor. Fiind o zonă largă, cu parcări noi și în programul 

pe care-l am de efectuare a parcărilor, acestea vor avea și monitorizare video care nu intră 

în proiectul mare. Proiectul mare cuprinde drumurile principale, cuprinde zonele de 

conflict și zonele cu eventualele probleme de deranjare a liniștii și ordinii publice. Și aici 

mă refer la școli, grădinițe și zone cu real pericol pentru cetățean și nu putea intra în acel 

proiect mare. Deja acel proiect mare, am plecat de la o gândire de 120 de puncte de 

monitorizare, cu până în 180 de camere și când am lăsat liber celor de la Poliția 

municipală, de la jandarmi, de la Poliția județeană, de la Poliția Locală, fiecare ne-au 

cerut un număr mult mai mare de monitorizare ajungând aproape de 370 de puncte de 

monitorizare în oraș. Enorm de mult, infrastructură grea, oameni care trebuie să verifice 

și să vizualizeze aceste informații. Drept urmare, acest modul de ansamblu 240 

Garsoniere a fost gândit și cu tot ce înseamnă amenajare peisagistică și cu stropire, cu 

irigare pe zona respectivă și cu monitorizarea parcărilor, pentru că după ce se va finaliza 

proiectul, vom intra în acel proiect care este aprobat de Consiliu, de închiriere a locurilor 

de parcare pentru cetățenii din zona respectivă, ca și parcări rezidențiale și aceștia să 

plătească. Dar, dacă nu realizăm și monitorizarea, vom avea o problemă. O să zică omul: 

domne, eu îți plătesc dar mi-a furat, mi-a spart cauciucul. Acesta a fost motivul pentru 

care am cuprins în acest proiect și monitorizarea. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:  Am înțeles! Mulțumesc, domnule primar! O 

singură întrebare se mai pune aici: în zona asta 240 Garsoniere, se întâmplă lucruri mai 

grave decât în celelalte zone ale orașului? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Da, este o zonă cu anumite probleme. Avem acel 

bloc 240 Garsoniere, care are 240 de garsoniere. Sunt foarte mulți cetățeni care nu sunt 

stabili, sunt închiriate, e o fluctuație de personal. Va fi și o grădiniță în zona respectivă, 

avem și locuri de joacă și din acest motiv s-a luat în considerare acest lucru. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Vroiam să întreb dacă fondurile necesare 

realizării acestei investiții sunt realizate din sursele Primăriei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Tocmai asta mi se pare un pic deplasat. 

Un astfel de proiect de aproximativ 30 de miliarde sau nu știu cât, de monitorizare a 

orașului... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Discutăm de monitorizare. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: 3 miliarde sau cât? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Până într-un miliard. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Proiectul european ce valoare va avea, cel 

care va monitoriza în întregime orașul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de proiectul pe Axa 4.4.1., pe 

programul operațional regional. Este un proiect complex care cuprinde mai multe axe, nu 

este un proiect modular. În cadrul acelui proiect de 32 milioane de euro, intră reasfaltarea 

a 34 de km în zona Ramadan, asfaltarea în zona Ramadan, reasfaltarea  a 26 sau 30 de 

km... 

Domnul consilier Velicu Florian:  Vorbiți numai de monitorizare, domnule primar, 

lăsați alte discuții! Conferință de presă nu facem acum! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Domnule președinte, vă rog frumos! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deranjează că prezint, dar trebuie să vă dau 

informația. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu e cazul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, avem acest proiect. Vă spuneam, el este un 

proiect complex, intră și o parte socială și o parte de mediu. Și atunci pe partea socială, 

monitorizare intră în asigurarea siguranței cetățeanului. Drept urmare, această 

componentă de monitorizare nu va depăși 1 milion de euro. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Am înțeles domnule primar, tocmai de 

aia ar fi util să așteptăm să se aprobe acest proiect, părerea mea. Este doar părerea mea! 

Şi să folosim banii pe care-i aveți la dispoziție în momentul ăsta, pentru cu totul altceva, 

pentru o componentă socială, de exemplu, în vederea asigurării locuințelor sociale. Pentru 

că sunt foarte mulți oameni și știu că aveți foarte multe cereri de la oameni care nu au 

locuință. Să folosim pentru ei acești bani! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Oricum cei 32 de milioane îi vom folosi în 

întregime. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Camere de luat vederi, să știți că nu țin 

loc de acoperiș deasupra capetelor oamenilor! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când vă duceți în campanie, să le spuneți 

oamenilor!  

Domnul consilier Velicu Florian: S-au făcut studii referitoare la acest sistem de 

monitorizare video, pe acest program pe fonduri europene? Sunt studii în desfășurare? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: În acest moment se lucrează la proiectarea și 

realizarea studiilor de fezabilitate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Bun! Aici vroiam să ajung! De ce este nevoie să 

investim banii și așa puțini, ai administrației publice locale, acum, pe repede înainte.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: De unde știți că sunt puțini? 

Domnul consilier Velicu Florian: Păi, din momente ce avem studii în 

desfășurare.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: De unde știți că banii sunt puțini? 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog frumos, nu faceți dialog cu mine! De ce 

considerați oportună această investiție, în acest moment? În contextul în care avem studii 

în desfășurare cu privire la un proiect amplu de monitorizare în Giurgiu, pe bani 

europeni? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este foarte clar și simplu: pentru că studiile care se 

fac, nu cuprind această zona, nu au cum să cuprindă tot. Deci, studiile care se fac și 

proiectul european se fac pentru monitorizarea străzilor principale, a zonelor de intrare în 

oraș...Lăsați-mă să termin, domnule consilier! Nu-i normal, adică dați cuvântul unui om 

și-l opriți la jumătate. 

Domnul consilier Velicu Florian: Am înțeles! V-am întrebat dacă sunt studii în 

derulare, dvs. ați spus că sunt, din acest motiv eu consider că trebuie să ne oprim. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. ați făcut o remarcă și eu trebuie să vă dau 

răspunsul. 

Domnul consilier Velicu Florian: Alte discuții legate de acest punct? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este corect ceea ce se face,  este legal și necesar 

pentru cetățeni! 

Domnul consilier Velicu Florian: Înțelegeți, calitatea dvs. de invitat, aici? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, la începutul 

mandatului, noi am aprobat un proiect de hotărâre prin care s-au stabilit niște tarife, la 

persoanele care-și parchează mașinile la blocuri, la case.  Eu am înțeles că, urmare a 

introducerii acestor camere video, se vor percepe niște tarife. Știți cumva ce s-a întâmplat 

cu hotărârea aceea? A fost votată în proporție de 99%. 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin: Este un regulament! 

Domnul primar Barbu Nicolae: A fost o votare, o revotare pe niște alte 

considerente, a unei hotărâri începute din 2010, cu asigurarea parcărilor de rezidență. În 

acest moment, atâta timp cât nu oferi un loc de parcare corect și bine amenajat și sigur, nu 

poți să demarezi o procedură de închiriere. Poți să-i iei banii omului, să-i spui: uite, ți-am 

dat un loc cu noroi, cu piatră, neamenajat, neiluminat și fără să fie sigur și dă-mi 1 milion 

jumătate că am nevoie de bani la Primărie! Am zis și am stabilit în cadrul executivului, 

avem acea hotărâre, că până nu vom avea locuri de parcare corecte și civilizate, cu 

asigurarea iluminatului și a monitorizării video a zonei respective, nu vom face aceasta 

pentru că luăm banii oamenilor degeaba. Din cauza aceasta nu am demarat procedeul 

acesta. După ce vom face acest proiect și pe zone bine determinate și parcările noi erau în 

zona respectivă, după aceea, în mandatul următor, eu vă spun, că voi intra să reamenajez 

toate locurile de parcare și atunci vor avea și oamenii locuri de parcare, de rezidență, așa 

cum spune și voi pune în aplicare. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Eu nu înțeleg de ce ați insistat foarte mult atunci 

că trebuie aprobat acel regulament. Pentru că-mi aduc aminte, era unul din punctele pe 

care dvs. doreați să fie aprobate de către Consiliu, pentru că este urgent, că trebuie 

rezolvat. La vremea aceea, nu știați că lucrurile stau așa? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu cred că am stabilit într-o extraordinară, a fost 

într-o ședință ordinară.  

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, nu vreau să intru eu în ce ați 

stabilit dvs. la extraordinare, că unele chiar nu au fost de extraordinare, dar asta-i altă 

treabă! Dacă tot a ridicat stimatul coleg problema aceasta, vă mai ridic și eu o problemă 

similară. Câte proiecte au fost aprobate de Consiliul Local și câte au fost duse la 

îndeplinire, dacă e să discutăm așa. Că ați venit în fața noastră cu tot felul de  proiecte la 

aprobare și nu s-au dus la îndeplinire decât o parte din ele. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule președinte, noi stăm în fața dvs. și 

ascultăm. Să nu credeți că sunteți vreun preot care credeți că știți evanghelia... 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog să discutați la subiect! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă ați fi preot, v-aș asculta cu mare atenție. Vă rog 

mult de tot, nu transformați acest Consiliu Local într-o bătaie, pur și simplu, de joc. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dvs. vă transformați în avocatul primarului? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Niciodată nu sunt avocatul primarului! Primarul are 

treaba lui, are răspunderea lui și dacă a făcut ceva, care credeți dvs., unii, e problema ... 

Domnul consilier Velicu Florian: Închideți microfonul, vă rog frumos! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Problema dânsului, răspunde! Eu nu am făcut nimic 

altceva, decât, solidar cu unii consilieri locali, să rezolvăm problemele acestui municipiu, 

domnule! Iar dvs., pe ultima sută de metri, nu faceți altceva decât să puneți frână 

bunăstării acestui oraș. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dacă nu închideți aceste discuții, vă evacuez din 

sală! 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin: Care este eficiența acestei 

monitorizări, pentru că locurile de joacă sunt deja monitorizate, iar cel din parcul Mihai 

Viteazu este făcut praf. Cine răspunde de monitorizarea acestor obiective? Locurile de 

joacă sunt sparte și prezintă un mare pericol de accidentare. Poate să-și rupă picioarele, să 

se taie. 

Domnul Leafu Marius: Dacă îmi permiteți, această problemă a fost remediată. 

Având în vedere că lucrarea se află în garanție, firma a remediat problema. 

Domnul consilier Velicu Florian: Mai sunt alte intervenții? Haideți, să trecem la 

vot! Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, domnul Bălănean Viorel, 

domnul Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga Cornel Sorin, domnul 

Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 abțineri. 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „TERENURI DE SPORT” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Popazu Liviu:  Ca și celalate studii și acest studiu a fost verificat 

în amănunt. Este un studiu foarte bine făcut. Felicit firma care l-a întocmit și eu vă spun 

că, indiferent ce vor face colegii mei, eu voi vota acest punct. Mulțumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Alte intervenții? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Rog să se menționeze în procesul verbal 

că și eu voi vota acest punct.   

Domnul consilier Velicu Florian: Rog să menționați  că și eu voi vota.   

 Alte intervenții? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Rog să se consemneze că se vor vota toate locurile 

de joacă, dar parcările, nu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog, să nu vorbiți neîntrebat! Să nu ducem în 

derizoriu, acolo discutăm de probleme în documentație, aici discutăm de documentații 

făcute corect. 
 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „AMENAJARE LOCURI DE JOACĂ ÎN CURTEA 

GRĂDINIŢELOR” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „LOCURI DE JOACĂ ŞI ZONE DE RECREERE” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona blocuri L3, L4” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, 

domnul Bălănean Viorel, domnul Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga 

Cornel Sorin, domnul Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 

abțineri. 

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona Biserica Sf. Brâncoveni” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, 

domnul Bălănean Viorel, domnul Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga 

Cornel Sorin, domnul Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 

abțineri. 

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona blocuri L5, E1” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, 

domnul Bălănean Viorel, domnul Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga 

Cornel Sorin, domnul Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 

abțineri. 

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Elaborare documentaţie tehnico - economică pentru 

realizare parcări adiacente blocuri locuinţe – zona blocuri H2, H3” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 7 voturi pentru. (domnul Dinu Ionel, 

domnul Bălănean Viorel, domnul Oprișan Gigi, domnul Cioacă Ionuț, domnul Cepraga 

Cornel Sorin, domnul Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie Clement). Împotrivă? Abţineri? 11 

abțineri. 
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Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a terenului în suprafaţă de 781,00 mp., 

situat în Municipiul Giurgiu, strada Tineretului, nr.5, aferent clădirii Grădiniţei 

cu program normal nr.6 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii transmiterii în 

folosinţă gratuită a unei locuinţe către societatea Giurgiu Servicii Locale S.A. 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a obiectivului de investiţii „Amenajare Parc Tipografie”, către 

societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. şi includerea în contractul de 

delegare 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor obiective de investiţii „Foişoare de grădină”, către societatea 

GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. şi includerea în contractul de delegare 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea repartizării unei locuinţe de 

serviciu pentru Spitalul Judeţean de Urgenţă Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren 

situat în Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind constatarea dreptului de proprietate 

privată a unor terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării în administrarea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu a imobilului situat în municipiul 

Giurgiu, strada Mircea cel Bătrân, nr. 24, aflat în domeniul public al Judeţului 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii?  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel:  Domnule primar, noi, în una din 

ședințele ordinare, a fost un proiect de hotărâre privind modernizarea acestui obiectiv din 

strada Mircea cel Bătrân nr.24, o sumă de aproximativ 7 miliarde. Cum am aprobat noi... 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Cât?  

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: 7 miliarde de lei vechi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 700 de milioane, domnule consilier! Mai tăiați un 

zero! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: 7 miliarde de lei vechi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, 7 miliarde de lei vechi sunt 

bani mulți. Sunt 700 de milioane. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel:  Domnule primar, modernizarea acestui 

obiectiv este sediul PP-DD-ului, fostul sediu al PP-DD-ului. Vă spun eu, 400 de milioane 

de lei vechi, erau numai bani pentru proiectare. Domnule primar, vă spun, 6 miliarde 800 

și un pic, era. Aproape 7 miliarde de lei vechi era. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cunoașteți acest aspect? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Cum am putut noi să facem proiectul de 

hotărâre ca să modernizăm și până la urmă să alocăm și banii, când nu era al nostru? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă dau răspunsul, domnule consilier. Prin 

Hotărârea Guvernului nr.1705 din 2001, dacă nu mă înșel, și-a trecut Consiliul Județean, 

fără acte, în patrimoniu, pentru că era biserica, era biblioteca județeană, și-a trecut în 

patrimoniul dumnealor, dar fără să aibă documente legale, acest imobil. Noi avem 
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documentele și aveam documentele care atestau proprietatea, ca atunci când s-a închis și 

s-a lichidat Eltrans-ul, această clădire era a Eltrans-ului și a trecut automat în patrimoniul 

Primăriei. Cei de la Consiliul Județean, fără nici un document, când s-a făcut lista, și-au 

trecut-o și au făcut și intabularea, iar în momentul când am venit să cerem autorizație de 

construcție, am descoperit că dumnealor nu au documente, dar și l-au trecut în 

proprietate. Noi avem documente, dar nu îl avem în proprietate. 

Drept urmare, s-a mers pe această cale să ni se dea administrarea pentru că el a fost 

folosit din totdeauna de către municipalitate, urmând să demarăm procedura în instanță în 

acest moment, că nu mai avem altă șansă, să demonstrăm în instanță că este terenul 

Primăriei. Dumnealor ne-au dat administrarea să putem face aceste lucruri. Acesta a fost 

motivul pentru care în toată această perioadă, Primăria a încasat chirie pentru ea, a folosit 

acest spațiu, pe baza documentelor de proprietate pe care le avea la dispoziție. 

Domnul consilier Velicu Florian: Și la momentul modernizării, Primăria avea 

cunoștință că acest spațiu se afla la... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când s-au făcut reparații, nu modernizare, în 

primul proiect, de 60 și ceva de mii de lei, la prima fază, noi știam că avem documentele. 

S-au făcut reparații în interior și lăsați-mă să vorbesc, domnule președinte. 

Domnul consilier Velicu Florian: Încheiați subiectul! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, e o situație destul de gravă și vă 

spun de ce, din punct de vedere legal. Consiliul Județean nu putea să inițieze absolut nici 

o formă de proprietate la O.C.P.I., fiinscă trebuia să aibă cadastru făcut. Iar O.C.P.I.-ul 

conform legislației în vigoare trebuia să le respingă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu au avut, domnule consilier. Prin Hotărârea de 

Guvern de atestare a dreptului de proprietate, cu acel document s-au dus și și-au făcut. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Adică, pe aceeași proprietate, că până la 

urmă este o proprietate, o clădire avea doi proprietari și erau legali și unii și alții? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În acte, da. Unii și-au atestat dreptul de proprietate 

printr-o Hotărâre de Guvern, alții aveau documente că sunt proprietari. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Atunci o Hotărâre de Guvern creează efect peste 

toate actele care sunt emise de Consiliul Județean sau de Consiliul Local. Aici trebuie să 

facem o legislație clară, nu să mergem într-o zonă de ambiguitate să inducem oamenii în 

eroare. Domnule consilier, ați fost, sunteți la PP-DD, nu? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Da. 

Domnul consilier Dinu Ionel: V-a convenit când v-a modernizat acel spațiu? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Am fost dați afară în timpul 

modernizării. 

Domnul consilier Dinu Ionel: De asta nu vă mai convine acum? 

Domnul consilier Velicu Florian: Închideți discuțiile, domnule Dinu! Gata! Este 

evident, că numai prin instanță se poate rezolva această problemă legată de proprietatea 

acestui imobil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Felicitări, domnule președinte! 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Mai sunt situații de genul ăsta, unde să avem 

documente de proprietate și să nu avem cadastru? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Da. 
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Domnul consilier Bălănean Viorel: Haideți, să nu le lăsăm! Să încercăm pe viitor 

să nu mai ajungem la asemenea probleme. Din punct de vedere legal, Hotărârea de 

Guvern atestă domeniul public al județului, actul de proprietate e altceva. Dacă noi nu ne-

am mișcat, sigur, că au avut ei dreptate până acum. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Alte intervenții mai sunt? Dacă nu sunt, supun la 

vot. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea preluării în domeniul public al Municipiului Giurgiu şi administrarea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, a terenului situat în Municipiul 

Giurgiu, în suprafață de 5.000,00 mp., aflat în domeniul public al Judeţului 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii raportului de evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea 

procedurii de vânzare a terenului în suprafaţă totală de 518,00 mp., situat în 

intravilanul Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: La acest punct, am avut mai multe 

discuții și comisia a decis să nu se acorde aviz pentru darea în proprietate, să se meargă 

pe ideea de a se lua banii, cum sunt în contract, în momentul de față, fără să vândă 

terenul. Deci, comisia a fost împotrivă. 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii?  

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin:   Îmi aduc aminte, în 2012 când ne-am 

început mandatul, am stabilit ca principiu de bază să nu vindem terenuri și alte bunuri din 
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patrimoniul municipalității. Haideți să ne păstrăm acest principiu și pe ultima sută de 

metri! Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Aveți dreptate domnule cosilier, dar era obligația 

executivului să supună atenției consilierilor această cerere. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Băi, oameni buni! Domnule consilier, cu tot 

respectul, toți avem principii, dar principiile mai trebuie și încălcate, eventual și 

compromisuri. Mâine ne putem trezi cu un mare investitor, că vrea să facă o mare fabrică 

și creează 2.000 de locuri de muncă. El nu vrea să concesioneze, nu vrea să închirieze 

teren. Se adresează Consiliului Local sau Primăriei, în speță... 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule Dinu, mai întâi să vedem investitorul, 

după care, vedem ce decizie luăm! 

Alte intervenții mai sunt? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? 7 voturi 

pentru. (domnul Dinu Ionel, domnul Bălănean Viorel, domnul Oprișan Gigi, domnul 

Cioacă Ionuț, domnul Cepraga Cornel Sorin, domnul Cartojan Dan Liviu, domnul Ilie 

Clement). Împotrivă? 3 voturi împotrivă (domnul Pârlea Victor Constantin, domnul 

Popazu Liviu și domnul Velicu Florian). Abţineri? 8 abțineri. 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini pentru 

organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin licitaţie publică a 

terenului în suprafaţă de 89,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare şi Funcţionare al Pieţei de Peşte Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, s-a construit un 

obiectiv important pentru Giurgiu. Totuși, de când se va începe activitatea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este bine că mi-ați ridicat această minge și mi-ați 

ridicat această întrebare. S-a scris atât de mult și fiecare și-a făcut un stindard de 
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campanie din această Piață de gross, bineînțeles cu partea negativă a informațiilor. Vreau 

să vă spun că în acest moment Piața de gross este autorizată din toate punctele de vedere 

și PSI și sănătate publică... 

Domnul consilier Velicu Florian: Ne-ați mai spus asta de câteva ori! Să vorbim 

când se vinde pește acolo! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă răspunde domnul președinte, domnule 

consilier. Dacă așa a știut dânsul să conducă ședința! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Am pus o întrebare domnului primar și 

lăsați-l să răspundă! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă explică domnul președinte! Ce să-i răspund? 

Nu apuc să spun două cuvinte și dvs. intrați tot timpul. 

Domnul consilier Velicu Florian: În trei ședințe ați spus că ați luat toate 

autorizațiile. Spuneți de pește! Când se vinde pește în piață? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu se vinde pește! Este Piață de gross de pește, se 

tranzacționează pește, nu se vinde pește! Nu se vinde en-detail pește, domnule consilier! 

Domnul consilier Velicu Florian: Când se va tranzacționa pește? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când se închide licitația. Acum îi răspund 

domnului Spoială sau domnului președinte? 

Domnul consilier Velicu Florian: Răspundeți-i domnului Spoială! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, v-am explicat. În acest moment, 

o să facem și un comunicat de presă să explicăm, pentru că zilele trecute am semnat un 

document către Comisia de Monitorizare a Implementării Proiectelor cu Finanțare 

Europeană. Suntem în graficul de, planificat atunci când am depus proiectul, am luat 

autorizația de funcționare pentru toate domeniile, am deschis procedura de licitație. 

Suntem în faza procedurii de licitație, urmează după ce finalizează licitația, să vedem ce 

firme se înscriu pentru închirierea acestor spații, ce avem de făcut. Am aprobat astăzi și 

regulamentul ca să fim în regulă, că așa cerea și proiectul pe care l-am depus la vremea 

respectivă. Să știți că suntem în grafic! Chiar dacă la întâi octombrie, noi am făcut, atunci 

aveam o etapă intermediară în derularea proiectului, era etapa în care se stabilea 

finalizarea proiectului. Asta nu înseamnă punerea în funcțiune! La vremea respectivă, a 

coincis cu zilele agriculturii giurgiuvene și s-a făcut acea manifestare. Noi suntem în 

cadrul etapei de rezolvare a tuturor problemelor și punerea în funcțiune a acestei piețe de 

gross. Nu suntem întârziați, cum nu suntem în culpă cu ceva vis-a-vis de accesarea 

acestor bani europeni. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, au trecut aproape 6 

luni de la inaugurare! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Încă o dată, repet, nu a fost punere în funcțiune! A 

fost etapă intermediară de recepție la terminarea lucrărilor. Până la sfârșitul anului, s-a 

finalizat tot ce au mai fost discuții și s-a încheiat procesul verbal de finalizare a lucrărilor 

la sfârșitul anului. Noi, tot timpul acesta, am demarat și procedurile de intrare în legalitate 

și de funcționare a acestei piețe de pește. Suntem în termenul legal! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Pur și simplu, s-a creat o mare fobie la nivel de 

Giurgiu vis-a-vis de această Piață de gross de pește. Băi, oameni buni! Am auzit și prin 
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presa scrisă și pe la televizoare.... Am văzut și am auzit! În eventualitatea că domnul 

Velicu va candida la funcția de primar și va ieși în madatul viitor, primarul acestui 

oraș…. Domnule Velicu, vreau să vă întreb: dărâmați piața de gross, domnule? 

Domnul consilier Velicu Florian: Știți ce înseamnă implementarea unui proiect? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Să vă spun un lucru: eu nu-l iau pe domnul primar în 

brațe, că nu mi-e atât de drag, să știți! Vreau să vă întreb un lucru domnule primar: pe ce 

fonduri s-a făcut această piață de pește? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Pe aceleași fonduri pe care s-a făcut și 

Coridorul Pan European! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt pe Programul operațional de pescuit. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu a fost la întâmplare această întrebare, atenție 

mare de tot! Așa cum scrie în presă că eu îi ridic mingi la fileu domnului primar. Este 

fals! Lăsați, că mulți dintre dvs., ați fost de mai multe ori în birou la domnul primar, decât 

am fost eu, ca să fie clar.  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dvs. de ce ați fost? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Am fost ca să mă pun de comun acord pentru 

dezvoltarea orașului, în calitatea mea de consilier local. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule Dinu, comprimați discuția, vă rog! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, vă mai întreb un lucru, domnule: 

deci, până la urmă acest proiect s-a făcut pe fonduri europene? Da? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Păi, atunci ce aveți măi fraților, măi oameni buni? 

Dacă acest proiect e făcut pe fonduri europene și nu s-a făcut din banii Primăriei, ce aveți 

măi oameni buni? Ce aveți măi partidelor politice? Populismul ăsta pe care vreți să-l 

duceți în extreme. 

Domnul consilier Velicu Florian: Închideți discuțile, vă rog frumos! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mai am o întrebare de pus domnului primar. Și până 

la urmă, domnule primar, când va funcționa această piață de pește? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Simplu! Când se va termina procedura de licitație. 

Noi facem totul decât legal. Nu vom arde nici o etapă din cele planificate. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Pentru că, colegul nostru a pus o întrebare și cred 

că așteapă răspuns. Ce avem cu acest proiect? Aș vrea să răspund eu, în numele colegilor 

mei, că nu avem nimic cu acest proiect. Supuneți-l la vot și vom vota. Mulțumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog să fiți atenți două secunde! În lista de 

achiziții din anul 2015, Primăria Giurgiu a achiziționat o aplicație de gestiune și 

echipamente hardware necesare pentru implementarea proiectului "'Înființarea unei Piețe 

de gross de pește pentru municipiul Giurgiu", în valoare de 551.356,38 lei. Vreau să vă 

întreb: acești bani sunt din proiect sau sunt banii giurgiuvenilor dați pe un astfel de 

echipament, unde nu s-a vândut nici o coadă de pește? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, o să vă răspund dvs., domnule consilier și o să 

explic și domnului Mănăilă, de față prezent. 

Domnul consilier Velicu Florian: Ce legătură are? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi și dânsul a scris aceleași inepții. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Aceste inepții sunt documente oficiale! Nu mai 

mințiți! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu mint! Până să veniți, eu zic să vă documentați, 

să studiați datele problemei și după aceea să ieșiți. 

Domnul consilier Velicu Florian: Este document oficial! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este document nesemnat, neparafat, ne, nimic! 

Domnul consilier Velicu Florian: A? Consilierul când cere niște documente de la 

Primărie, i se dau documente x, l. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Intrăm într-o polemică care nu-și are rostul! 

Această licitație s-a făcut cu respectarea legii. În cadrul proiectului european a fost 

componentă din proiectul european care s-a licitat separat. S-a licitat separat și partea de 

construcție și partea de ce a mai fost, de publicitate. Deci, tot proiectul acela are 

componente! Componentele respective se licitează separat.  

Și domnule Mănăilă, să vă explic: atunci când ai un proiect european, faci licitație 

separată pentru publicitate. Nu poți să dai firmei cu care Primăria are contract, pentru că 

devine neeligibil și banii aceia nu poți să-i folosești. Drept urmare, pentru fiecare 

componentă din cadrul unui proiect european, repet pentru a zecea oară, ca să nu mai 

transmiteți presei tot felul de idei care nu sunt adevărate, se face licitație. Ești obligat să 

faci licitație și pentru 3 lei și pentru 7 lei. Sunt bani europeni controlabili, atât de Curtea 

de Conturi, atât de OLAF, cât de ELAF. Sunt organisme care ne controlează și în acest 

moment, să vadă, s-au respectat, măsoară, adună, scad, verifică. Deci, nu se joacă nimeni 

cu proiectele cu finanțare europeană. De aceea, fostul primar nu a luat nici un proiect. Ia 

fost teamă de proiecte europene pentru că sunt controlabile până la ultimul cuvânt și 

ultima cifră. A luat credit, că acolo-i la grămadă! 

Domnul consilier Velicu Florian: Pe banii giurgiuvenilor, de ce nu se fac domne 

licitații și se dau încredințări directe? Dacă tot vorbim de licitații, ia uitați-vă aici! 

Încredințare directă, cerere de ofertă, achiziție directă, achiziție directă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De unde o aveți? 

Domnul consilier Velicu Florian: De unde o avem? De la administrația publică 

locală. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Arătați-mi un semn care să spună acest lucru. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dvs., vă auziți ce spuneți? Eu am făcut cerere în 

calitate de consilier local, să-mi furnizați aceste documente, iar dvs. spuneți că sunt false? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu sunt false, domnule! Sunt fără semnătură! Fără 

ștampilă, neasumate de nimeni. E o hârtie goală. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat.   

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Să dăm un răspuns cetățenilor! Când o 

să poată să cumpere pește? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, îmi dați un răspuns, când apare 

operatorul regional de colectare a gunoiului? De patru ani de zile se face o licitație care 

nu se mai termină. E vina președintelui de Consiliu Județean? E vina primarului? E o 

procedură de licitație! Când se va termina, se va stabili. De unde să știu eu că mâine cel 

care licitează drumul, nu-l contestă pe celălalt? Nu o luăm de la capăt? Suntem în faza de 

licitație și nici nu putem transmite un semnal cine... 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Când?  Să zicem peste trei luni? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când se va finaliza procedura de licitație a 

spațiilor, atunci vom anunța că a câștigat x. Cum să spun acum ceva ce nu am? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Cu aproximație. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am de unde să știu! Legal, nu am cum să știu! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Mai sunt intervenții? Dacă nu mai sunt, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 Vă propun o pauză de 15 minute! 

 

 Domnul consilier Velicu Florian:  Putem începe ședința? Domnilor colegi, putem 

începe ședința? 

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Modernizare Aleea Fabricii de Zahăr”  
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Sistematizare verticală bazin de înot zona Steaua Dunării” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Când se preconizează că se poate folosi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acest bazin didactic, la finalizare se va da 

municipalității pentru întreținere și administrare. Din datele pe care le avem, termenul ar 

trebui să fie în jurul lunii mai, mijlocul lunii mai, sfârșitul lunii mai. Noi suntem pregătiți 

și cu proiectul și tot ce înseamnă aducțiunea de apă, canal, racordarea la energia electrică 

și la gaze naturale. Așteptăm să ne spună acest constructor, dumnealor ne-au spus că la 

jumătatea lunii mai ar trebui să aibă punerea în folosință. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Regimul de utilizare? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se va da unei școli. Este pentru uz didactic, dar va 

fi destinat și publicului în perioada în care nu folosesc, doar pentru antrenamente. Deci, 

nu pentru baie, nu piscină. Doar pentru cluburi, asociații care vor să facă, profesorii care 

vor să învețe copii să înnoate. Va avea același regim ca și la Școala nr.8. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, giurgiuvenii nu vor avea acces? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cum nu au acces, giurgiuvenii tineri vor avea. 

Giurgiuvenii în vârstă, nu. Este bazin de înnot didactic! 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Giurgiuvenii bătrâni au acces la 

transportul gratuit cu cardul. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Și încă este în desfășurare acea campanie de 

înmânare a cardurilor, într-un mod interesant! Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei, 

Statului de funcţii şi completarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 

ale Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de funcţii 

al Aparatului de specialitate ale Primarului Municipiului Giurgiu şi Direcţia de 

Evidenţă al Persoanelor 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 4.780,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, şoseaua Portului, 

adiacent Bazin Verigă 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Raportul comisiei de urbanism. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, ieri, la o discuție cu un 

factor de răspundere din Giurgiu, am înțeles că au câștigat câteva procese, inclusiv cu... E 

vorba de APDF și au câștigat procesul inclusiv cu terenul de la, care nu aveți nici un 

amestec dvs., unde este silozul de cereale. Au câștigat procesul, s-a anulat hotărârea 

judecătorească de la Curtea Supremă, au câștigat și procesul cu portul, Perla Dunării și în 

condițiile astea o să fie o groază de aiureli pe acolo. Ar trebui să fim extrem de atenți în 

continuare, ce vom face pentru că sunt hotărâri cu mare impact financiar. De exemplu, 

cea de la siloz, s-au dat cred, 1 milion de euro. Mai este un teren, domnule primar, vis-a-

vis, care trebuie concesionat și știu, după legislație, că sunt vreo 14 metri de la luciul de 

apă către mal. Să nu ajungem în situația să-l concesionăm și să nu fie terenul nostru. Vă 

mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: În ceea ce privește procesele cu cei de la APDF, 

noi ne-am demonstrat proprietatea pe aceste proiecte. Nu făcea parte din discuția pe care 

am avut-o cu concesionarea sau proiectele, contractele de concesionare a terenului de la 

Perla, unde este piscina, ei discutau despre mal, acces de la mal și zona adiacentă. Nu se 

referă la tot terenul care este acolo. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Este vorba de partea de acces la Dunăre 

care dă spre restaurant. În aceste condiții, nu poate să-l folosească, că dă în restaurant. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acolo sunt alte probleme și nu aș vrea să intrăm în 

amănunte care nu țin de acest proiect. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Trebuie rezolvat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La acest teren, este domeniul public al 

municipalității, acest teren pe care noi îl concesionăm. Avem cadastru. Nu și-au 

manifestat sub nici o formă cei de la APDF vreun interes vis-a-vis de... 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Am înțeles că și-au scos hotărâri 

judecătorești. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Pe acest teren care este de 4780 de metri, 

nu au. Dumnealor aveau un proiect și au un proiect european, care se închide exact până 

în spate la Autoritatea Navală Română. Nu face obiectul zona aceasta, din suprafețe de 

teren aflate în litigiu cu APDF-ul, deci se poate face. Au acordat aviz de principiu în 

vederea întocmirii documentației, acum două luni. Acum am făcut documentația, 

urmează să demarăm procedura. Este cererea celor de la AFDJ, societate de stat, de a 

continua proiectul dumnealor de investiții în zonă, prin realizarea unui cheu, unde să-și 

acosteze navele dumnealor și să nu mai încurce accesul către proiectul european - noul 

port cu acces trimodal. Din cauza aceasta dumnealor au manifestat, ei au vrut de mult să 

li-l dăm gratis și într-o perioadă, fosta administrație îl dăduse gratis. Am spus că nu se 

poate acest lucru. Cum și noi luăm în concesiune și plătim, e bine ca și dumnealor să aibă 

forma legală. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule secretar, ăsta este terenul 

Primăriei sau al APDF-ului. Eu știu că de la luciul de apă vreo 17 metri, nu mai țin minte, 

e un teren care obligatoriu este al APDF-ului. 
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Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Discutăm de verigă? Nu are nici o 

legătură! 

Domnul secretar Roșu Petre: Este verificată situația. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Mai sunt intervenții pe acest punct? Dacă nu 

sunt, supun la vot. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 abțineri 

(domnul Spoială Slav Gheorghe și domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.145 din data de 22 aprilie 2015 cu privire la stabilirea 

categoriilor de persoane beneficiare de transport public cu tarif redus şi gratuit 

în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian:  Că tot vorbim de carduri cu numele cuiva!  

Domnul primar Barbu Nicolae: E al primarului. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, trebuie să recunoașteți că nu e 

normal ce s-a întâmplat! 

Domnul consilier Ilie Clement: Să vorbim pe proiect, domnule președinte! 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Propun ca și numele domnului Velicu să apară în 

subsidiar pe aceste carduri, că este președinte de ședință. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Eu refuz! Eu vreau să apară acolo Consiliul local 

al municipiului Giurgiu și punct! Sunteți de acord? Eu refuz să apară numele meu acolo! 

Eu nu sunt atât de disperat să fac campanie electorală! 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Dvs. sunteți președinte de ședință, domnule! 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu nu sunt atât de disperat să fac campanie 

electorală, ca alții! 

 Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

În unanimitate de voturi a fost aprobat, fără numele domnului primar. 

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Partida Romilor Pro Europa – 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Culturală pentru Copii şi 

Tineret „MILLENIUM ART” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor sprijine 

financiare Asociaţiilor de proprietari din Municipiul Giurgiu, în vederea 

igienizării subsolurilor 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici la ce stadiu s-a 

ajuns cu lucrarea asta? Cam cât din Giurgiu s-a igienizat? 

Domnul consilier Dragomir Ion: Până în momentul de față avem 423 de solicitări 

primite și s-au igienizat 459 de scări din totalul de 853. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, mai mult de 50%. Din celelalte 

sunt igienizate sau mai sunt de igienizat? 

Domnul consilier Dragomir Ion: Mai sunt solicitări. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Mai sunt solicitări, deci, dânșii le rezolvă. 
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Domnul consilier Velicu Florian:  Alte discuţii mai sunt? Dacă nu sunt, supun la 

vot. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Pentru asta trebuie să înțeleagă și cetățenii că, cu bunăvoința Consiliului Local se 

acordă aceste sume necesare igienizării subsolurilor, nu domnul primar le dă. 

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 70.000 lei, Episcopiei Giurgiului, reprezentând finalizare 

lucrări de amenajare, renovare şi reabilitare a imobilului situat în Municipiul 

Giurgiu, Bulevardul Bucureşti, nr.64 A, locaţie unde va funcţiona gradiniţa 

socială pentru copii proveniţi din familii monoparentale sau victime ale violenţei 

în familie 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule președinte, nu știu ce înseamnă cuvântul 

monoparental. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Familie cu un singur părinte. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Mai sunt discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării unor 

microcipuri pentru câinii cu stăpân 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aceasta este o hotărâre 

care e bună, însă aici lipsește un element de bază, esențial: manopera pentru aplicarea 

acestor microcipuri, nu e reglementată. Direcția de Sănătate nu au în buget așa ceva și 

practic trebuie alocată o sumă pentru aplicarea acestor microcipuri. Eu m-am interesat, iar 

DSV-ul nu are cum. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ne cam chinuim de vreo jumătate de an să găsim 

partea legală, care să ne permită nouă, administrației locale să cumpărăm cipurile pentru 

câinii cu stăpân din oraș. Să dăm posibilitatea persoanei care a fost delegată de Direcția 



 36 

Sanitar-Veterinară să se ocupe de sănătatea câinilor într-o anumită localitate și acea 

persoană, odată cu vaccinarea câinilor cu stăpân din gospodăriile locuitorilor din Giurgiu 

sau din apartamente, să poată să le introducă și acel cip. 

Avem o adresă de la DSV în care ni se spune că: urmare a adresei dvs. înregistrată 

cu numărul, vă comunicăm că necesarul de cipuri pentru identificarea câinilor cu stăpâni 

de pe raza municipiului este de 3000 de bucăți. Prețul unitar al microcipului este de 8 lei. 

Medicul veterinar împuternicit și furnizorul de microcipuri, conform Ordinului 1/2014 

privind identificare și înregistrarea câinilor cu stăpân. Referitor la gestionarea 

microcipurilor, furnizorii de microcipuri pot comercializa microcipuri aprobate și către 

Consiliile locale, urmând ca acestea să le pună la dispoziție utilizatorilor RECS, cu scopul 

identificării și înregistrării câinilor cu stăpân. Medicul veterinar împuternicit de DSV 

Giurgiu să execute acțiuni sanitar-veterinare pe raza Giurgiului, este domnul Ciprian 

Funieru. Deci, este adresa oficială a DSV-ului! În baza acestei adrese am făcut hotărârea 

de Consiliu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, avem și noi la mapă toate 

aceste documente. 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Nu se pot vaccina și aici trebuie să se 

ajungă. Este interzisă vaccinarea câinilor și cu stăpân și fără, dacă nu sunt identificați. 

Identificarea se face prin microcipare. Este interzisă vaccinarea antirabică.  

Este un lucru foarte bun cu demararea acestui proiect de hotărâre cu microcipuri. 

Dvs. vă refereați la manoperă. Manopera o plătește cetățeanul, proprietarul animalului. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu! 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Ba da, domnule! Microciparea se face 

de către medicul de liberă practică, concesionar al activităților sanitar-veterinare din 

teritoriu, la noi, cum este municipiul Giurgiu. Este o sumă nesemnificativă, microcipul 

costă mult. Este vorba de 2 lei, manopera. Noi nu putem să plătim unui particular. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Poate ar trebui completat proiectul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta e treaba DSV-ului, nu a noastră. Noi le 

cumpărăm și le dăm acelui practician, să-l pună gratuit pentru cetățean. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă cetățeanul refuză? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă refuză, primește amendă. Este obligat de lege 

să-și microcipeze câinii. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cum e gratuit, dacă trebuie să plătească 

manopera? Noi îi dăm microcipul, cum îi pune medicul respectiv? 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: Nu-i pune gratuit medicul respectiv. 

Manopera este foarte mică. Noi nu putem să reglementăm manopera în hotărîrea de 

Consiliu, este reglementată în altă parte. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Mai sunt intervenții? Dacă nu sunt, supun la vot. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu, Asociaţia Bolnavilor de Cancer şi Hepatită 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, la punctul ăsta, la 

punctul cu cei cu cancer, cu hepatită, văd cu nu primesc mai nimic? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Este o asociație care consiliază. Avem un 

parteneriat care este al treilea an cu ADCH. Avem un parteneriat cu această asociație în 

care ei consiliază persoanele care au aflat că suferă de această maladie, poartă discuții, 

sunt voluntari. Acești bani se duc strict doar pentru anumite cheltuieli de organizare. 

Spitalul nu este al municipiului, nu putem interveni sub nici o formă. Noi am intervenit 

cu sprijine financiare pentru susținerea eventualelor cheltuieli pe care aceste persoane le 

au. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Alte intervenții? Dacă nu sunt, supun la vot. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui acord de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Sportivă Baschet 2016 Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, e bine că s-a reluat 

treaba cu baschetul. Dar la ce fază sunt? 

Domnul consilier Velicu Florian: Este cineva de la această asociație? 

Domnul Leafu Marius: Sunt juniori și vor participa la o etapă națională. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cine reprezintă  această asociație? Este cineva 

aici? 

Domnul primar Barbu Nicoale: Este vorba despre un turneu care se desfășoară la 

Cluj. Un turneu la care participă foarte multe echipe, peste 100 de echipe din toată țara. 

Este vorba despre copii și se organizează o dată pe an. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Am întrebat cine reprezintă această asociație? 

Dacă este în sală? Atât!  În rest nu ne mai interesează. Haideți să trecem la vot! Cine este 

pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Naţională a Cadrelor Militare 

în Rezervă şi Retragere 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „Sfinţii Martiri Brâncoveni” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei Sf. Ştefan 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Mănăstirii Sfântul Gheorghe 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, mănăstirea Sfântul 

Gheorghe care este? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cea de la ieșire din oraș. 

Domnul consilier Velicu Florian: După Dunăreana, în stânga. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Tot le-am dat! Nu au mai realizat? 

Domnul primar Barbu Nicolae: E investiție mare! E o investiție de 14 miliarde. 

Suntem la faza în care se toarnă placa și se realizează acoperișul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Din banii ăștia se va face și acoperișul? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se toarnă placa. Atât! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Trecem la vot! Cine este pentru? 18 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Bisericii Spitalului de Urgenţă Giurgiu cu hramul „Sfinţii Arhangheli 

Mihail şi Gavril” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 45: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2016 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 46: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2016 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 47: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Local nr.1/2016 de aprobare a excedentului secţiunii de funcţionare 

şi deficitului secţiunii de dezvoltare din excedentul Bugetului local pe anul 2015 

precum şi utilizarea excedentului bugetar rezultat la încheierea exerciţiului 

bugetar 2015 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 48: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru „Modernizare străzi zona cuprinsă între Cărămidari Vechi şi 

strada Negru Vodă” 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 49: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 7.000 lei, doamnei Coman Iuliana din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 50: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, domnului Văcăruş Marian din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 51: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 5.000 lei, domnului Paica Petru din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 52: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 5.000 lei, doamnei Nedelcu Liana Doina din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 53: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.500 lei, doamnei Matea Claudia Aurelia din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 54: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 7.000 lei, pentru Asociaţia Licurici Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 55: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, domnului Ion Gheorghe din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 56: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei, domnului Cosat Mihail din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 57: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 2.000 lei, doamnei Bărăscu Mariana din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 58: proiect de hotărâre privind acordării unui sprijin financiar în sumă 

de 3.000 lei, doamnei Baboi Elena din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 59: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 2.000 lei, doamnei Arcanu Nicoleta din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 60: proiect de hotărâre privind aprobarea obţinerii unui credit de 

investiţii de la Banca Comercială Carpatica în valoare de 1.639.130 lei şi 

garantarea creditului cu bunurile aflate în proprietatea Societăţii Comerciale 

Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. Țin să se menționeze că nu particip la vot. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Se poate să ne spună cineva câteva cuvinte 

despre necesitatea acestui credit?  

Domnul director economic: Este vorba despre un proiect pe care Zona Liberă îl 

implementează - Portul verde. Acest credit este necesar demarării lucrărilor de execuție a 

două obiective de investiție: realizarea drumului de acces la cheul societății și de 

reabilitarea cheului. Acest grad de finanțare, conform Uniunii Europene, modul de 

reportare a sumelor, prevede că ele vor fi decontate în 8 luni de zile de la momentul în 

care am depus prima cerere de rambursare, însemnând 31.12.2016. În acest context, noi 

suntem nevoiți în a executa aceste plăți, să contractăm un credit până la momentul la care 

primim sumele de bani din partea Uniunii Europene. Atfel încât, în primul an pe care îl 

avem în declarație, noi plătim doar dobânda acelor trageri de bani. În urma încasării 

sumelor de bani de la Uniunea Europeană, rămâne în soldul acestui credit de plată, doar 

partea de cofinanțare a noastră pe care o vom rambursa în termen de 7 ani. Noi sperăm 

mult mai repede de 7 ani să rambursăm această sumă de vreo 60 de mii de euro. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel:  Domnule Cristian, puteți să ne spuneți și 

nouă care este procentul de dobândă din ofertă. 

Domnul director economic: 4,91 plus Robor la 6 luni. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Era mai ieftin la Raiffeisen. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici e în discuție să se 

contracteze un credit. Corect era să mai vină cu contraofertă. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Zona Liberă este client activ la Carpatica. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Ideea este că deja se instituie ipotecă de 

rang 3, toate bunurile societății sunt băgate gaj la creditul existent la Carpatica. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Ar costa foarte mult și nu s-ar justifica 

preluarea de către o altă bancă. Ar putea să fi avut o ofertă de la o altă bancă în perioada 

de ofertare. Oricum, nu e profitabil ca să ia să mute creditul de acolo. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În acțiunea de colectare a diverselor 

sume, finanțe, e corect, întotdeauna să vii cu o ofertă. Unic ofertant, iar nu-i bine. 

Domnul director economic: Majoritatea cererilor către alte bănci, ne-au fost 

declinate, în sensul cererii de ofertă. 
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Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aveți document de negație? 

Domnul director economic: Avem doar cerere de ofertă. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Eu cred că este un pas înainte pentru 

administrația Zonei Libere, că reușește să contracteze acest credit și să dezvolte ceea ce 

Giurgiu are nevoie la momentul ăsta, de acestă investiție, generând automat locuri de 

muncă. Dacă nu au primit răspuns în 30 de zile, este negație. Oricum, orice bancă dacă ar 

fi fost interesată, ar fi răspuns în două zile. I-ar fi contactat, ar fi venit în întâmpinarea 

nevoilor administrației Zonei Libere. Eu cred că e un lucru foarte bun, chiar dacă 

dobânda, din punctul meu de vedere este un pic măricică, este un demers foarte bun. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Mai sunt alte intervenții? Dacă nu sunt, supun la 

vot. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Le urăm succes celor de la Zona Liberă și ideea este, să faceți acolo o treabă 

temeinică și să rămână în timp.  

 

Punctul 61: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, domnului Costea Dănuţ din Giurgiu 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 62: proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al 

Bugetului local pe trimestrul I 2016 
 

Domnul consilier Velicu Florian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Velicu Florian:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Domnul consilier Velicu Florian:   Diverse? 

Domnul primar Barbu Nicolae:   Nu sunt diverse. Mai aveți o informare pentru 

care aș dori să aduc în atenția consilierilor o situație de fapt existentă în acest moment la 

Tracum. O situație foarte gravă, pentru care, într-un viitor foarte apropiat vom pierde tot 

patrimoniul scos la licitație, pentru că acel lichidator nu poate să-și realizeze programul 

de redresare a societății. 

Domnul consilier Velicu Florian:   Când ați auzit asta? Azi? Ieri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: O aveți la dosar. 

Domnul consilier Velicu Florian: De când se știe treaba asta? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu se știe, domnule consilier. 

Domnul consilier Velicu Florian: Că dvs. sunteți executivul! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Ați fost în Consiliul de Administrație 

consilieri, acolo. 

Domnul consilier Velicu Florian: Care consilieri au fost? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu știu! Sunt consilieri în AGA. Drept urmare, 

vedeți această informare de la Cabinetul individual de insolvență Pațaliu Nicolae în care 

ne spune că, datorită faptului că acel proiect denumit ADI – Trans Urban Giurgiu, cu 

membri fondatori: Consiliul Judeţean, Consiliul Local Giurgiu și câteva primării din jurul 

Giurgiului, care trebuiau să asigure transportul elevilor și profesorilor din comunele 

respective, nu mai poate fi realizat. Comunele respective nu mai au bani și nu mai plătesc. 

Drept urmare, în acest moment societatea nu mai are decât 3 salariați, au fost reziliate 

toate contractele care generau pierderi. În acest moment, ne informează, în calitate de 

acționar unic, că putem pierde patrimoniul societății, acesta fiind scos la vânzare în urma 

falimentului și ne cer să susținem financiar, într-un viitor apropiat, prin mărire de capital, 

cel puțin la nivelul plăților. 

Deci, acest lucru am vrut să vă aduc în atenție, pentru că treceam repede, e o 

informare și gata, dar vreau să știți foarte bine. În această perioadă nu și-au găsit nici o 

formă de venit, că au mijloacele de transport, că au microbuze. Trebuiau să găsească, acel 

director, acel administrator judiciar, să găsească oportunități de a aduce venituri, să scoată 

firmele care nu și-au plătit și să vadă cum fac să execute. Sunt niște active care sunt puse 

sechestru și se scoate mai repede la vânzare. 

Dumnealor ne cer să susținem la nivelul datoriilor pe care le au, prin inserție, prin 

infuzie de capital social, ca să susținem această societate, că altfel ne vom trezi peste 3 

luni că se declară falimentul. În urma falimentului se vor vinde pe 2 lei, acele clădiri, acel 

spațiu și ne vom trezi că, 3 ani, 4 ani de zile, am acceptat o stare de fapt care nu este 

corectă. Am acceptat datorii la Tracum și am acceptat un management al Tracum-ului 

total neeficient. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Pe mandatul nostru! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe mandatul nostru! Și nu e pe mandatul nostru 

domnule consilier, pentru că datoriile sunt istorice, ei vin cu ele. Pe mandatul nostru au 

avut o eșalonare la plată din partea celor de la ANAF. Din cauza unui director economic 

sau șef contabil care nu a plătit TVA-ul aferent lunilor în curs, nu au putut, au pierdut 

acea facilitate de eșalonare. Plătea Tracum 150 de milioane timp de 6 ani sau 5 ani și nu 

era nici o problemă. În momentul în care nu și-a plătit datoriile curente, a fost reziliat acel 

acord cu ANAF-ul. Drept urmare, a fost obligat să plătească toată suma o dată și au venit 

plângând, că ei ce să facă acuma, că ce or să facă. Nu au mai putut face nimic la ANAF, li 

s-a pus sechestru pe tot și în acest moment ne aflăm în situația aceasta. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Care este datoria, domnule primar? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Trebuie să vedem ce cuprinde patrimoniul ăsta 

pe care vrem să-l luăm. Mergând mai în spate, din Asociația Trans Urban, noi am plecat 

în momentul în care am hotărât că vom face, vom organiza altfel serviciul de transport. 

Acum, dacă stau să socotesc, sumele astea care le avem prevăzute în programul de 

restructurare, sunt vreo 200 și vreo 20 de mii de lei pe an. Dacă ținem cont că spre 

exemplu, pentru Centrala Termică dăm în jur de 120 de mii pe an, aproape ai zice că 
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merită să susținem programul Tracum-ului. Trebuie văzut ce salvăm din patrimoniu și ce 

nu salvăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, în primul rând sunt câteva 

lucruri neadevărate: nu ne-am retras din Trans Urban. În al doilea rând, Centrală Termică 

S.A., societatea Primăriei, nu primește anual aceste sume de bani. Ei au 300, 400, pe baza 

unor servicii pe care le fac municipalității, nu primesc banii aceștia gratuit. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: 10 mii pe lună au. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! 

Domnul consilier Velicu Florian: Lăsați să ne spună domnul Popazu!  

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu știu exact, dar e un contract aprobat de dvs.. 

Domnul consilier Velicu Florian: Cum să nu știe? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuia să știți și dvs., domnule președinte, că a 

fost aprobat în Consiliu. De ce nu știți? Că a fost aprobat de consilieri! 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu am fost aici. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, de ce? Domnule consilier, știți foarte bine, 

Tracum-ul este în jurisdicția Primăriei. Tracum-ul este sub jurisdicția Consiliului Local.  

Domnul consilier Bălănean Viorel: Și Centrala Termică. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și Centrala Termică. 

Domnul consilier Velicu Florian: Când ați informat administrația locală de această 

situație? 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-am informat de foarte mult timp. 

Domnul consilier Velicu Florian: Pe cine ați informat? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Consiliul, domnule! Și o să vă dau în scris și de 

câte ori v-am făcut informările și am tras semnalul de alarmă și am arătat de foarte multe 

ori. 

Domnul consilier Velicu Florian: Eram în concediu forțat! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Erau colegii aceia și știu. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nici colegii aceia, nu erau toți! Cu referire la 

domnul Stanciu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnul Ciobanu a fost. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Întrebarea mea nu a fost pusă să producă o 

asemenea dezbatere, ci să discutăm cu calm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu vreau să vă întreb pe dvs.: luați în considerare 

ca la o viitoare ședință, să susținem prin infuzie de capital social, ca să ținem? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Bineînțeles! Așa și trebuie, dar trebuie bine 

argumentată. 

Domnul consilier Velicu Florian: Trebuie evaluate toate situațiile! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Putem să dăm sume de bani pe un management 

prost care a existat înainte? 

Domnul consilier Velicu Florian: Cine îi reprezintă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu-i reprezintă nimeni. 

Domnul consilier Velicu Florian: Și am aflat azi, după 4 ani de mandat? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ce rugăminte am la dvs., domnilor colegi! Evident 

că este vorba de un patrimoniu și nu despre o activitate. Ea, din păcate acuma, o face 



 47 

altcineva, activitatea de transport comunitar. Dacă patrimoniul în urma evaluării are o 

valoare mult mai mare decât datoria pe care noi o avem de plătit, Tracum-ul, nu noi, în 

speță, rugămintea mea este să sprijinim acest proiect și să facem această infuzie de 

capital. Și vă spun și de ce? Fiindcă dă foarte urât dacă ne-am retrage și nu am salva 

bunul nostru propriu care ne aparține, că până la urmă îi aparține Primăriei. Ce înseamnă 

2 miliarde și ceva de lei pe an? Vechi, mă refer. Nu înseamnă mai nimic, la nivel de 

Consiliu Local sau de Primărie. Mai lovim niște ajutoare, mai puțin pe la biserici, mai nu 

știu ce și rezolvăm acest patrimoniu. Asta e părerea mea personală și nu trebuie să ne 

îndepărtăm de bunurile noastre! Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Eu personal și menționez aici, părerea 

mea personală, am cu totul altă opinie. Consider că noi acum încercăm să salvăm ceea ce 

am vrut să omorâm. Să vă spun  de ce și să justific ceea ce spun. Avea posibilitatea, încă 

din perioada în care această societate avea greutăți, să-i susținem activitatea, să-i 

îmbunătățim parcul auto și nu să scoatem la licitație acest serviciu public de transport în 

comun. Adică, atunci am stat drept și am judecat strâmb și acum vrem să stăm strâmb și 

să judecăm drept. Ne vedem obligați în acest moment să salvăm patrimoniul. Știți ce 

înseamnă aia? Ea nu mai există ca societate, vrem doar să ne recuperăm bunurile, atâta 

tot! Dacă noi, atunci am fi judecat clar în situația în care este Tracum, la acest moment 

aveam în continuare Tracum-ul ca operator de transport în municipiul Giurgiu și nu ar fi 

ajuns în această situație. Mai mult decât atât, atunci când a venit cu solicitarea referitoare 

la pierderea eșalonării de la ANAF, atunci puteam să-i ajutăm. Atunci, puteam să le dăm 

acei bani necesari stingerii datoriei către ANAF. Exista această posibilitate, dar eu cred că 

nu s-a vrut. Este punctul meu de vedere! Repet, punctul meu de vedere. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Vreau să completez la ceea ce spune domnul 

consilier Stanciu, dar adevărul este și altul. Adevărul este că nici nu am venit, nici unul 

dintre consilieri cu soluții. Ne-am mulțumit că am redus personalul în 2012 sau 2013, de 

Crăciun. Nu am venit cu soluții. Existau soluții la vremea aia. La vremea asta nu mai e. 

Ce să mai existe? Încercăm! Eu, sigur că mă simt vinovat, că am fost și eu în AGA timp 

de doi ani. Nu am avut curajul să vin să propun ceva. De aia vă spun, că nu am făcut nici 

noi mare lucru! Așa putem să stăm. Am tăcut, ne-am remarcat prin tăcere. Atât! 

Domnul consilier Dinu Ionel: De fiecare dată, probabil că directorul, care a fost, nu 

știu cum îl cheamă, nu-mi aduc aminte sau care este, am înțeles, administrator în cadrul 

acestei societăți, trebuie să vină cu o informare și cu un raport de activitate din partea 

Consiliului Local. Uite, eu astăzi, am mai înțeles ceva, am mai descoperit și alte taine ale 

relațiilor societăților comerciale cu Consiliul Local și cu executivul Primăriei. 

Probabil că domnul primar avea periodic informări din partea directorului. Nu știu! 

Dvs., domnule primar, mai devreme spuneați că directorul economic nu a vrut să facă 

anumite plăți către ANAF. Bun! A neglijat, dar directorul general ce a făcut? Cred că noi 

acum, trebuie să votăm ceva cu privire la... 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Este o informare! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă totuși este o informare, cred că la diverse.... 

Domnul consilier Velicu Florian:   Nu suntem la diverse, suntem la informări! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu cer, în calitatea mea de consilier local, ca 

directorul Tracum sau fostul director, să vină cu un raport în fața Consiliului Local la 
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proxima întâlnire pe care o s-o avem, probabil că la ultima ședință a Consiliului Local și 

să prezinte situația. Acum vă mai spun un singur lucru: eu nu vreau să divaghez și să 

apelez la ficțiune în momentul de față, dar, se demonstrează încă o dată, că autoritățile 

publice locale, nu pot să susțină anumite activități necesare pentru comunitate. Și drept 

dovadă, de fiecare dată se apelează la societăți comerciale, fiindcă atât transport, cât și 

parcul de mașini, evident că e mult mai performant, decât al unei administrații publice 

locale, în speță, acționar la o societate comercială. Înseamnă bani mulți!  O comunitate se 

confruntă cu multe cheltuieli la nivel de un oraș, sunt multe, multe probleme 

Domnul consilier Velicu Florian: Încercați să închideți! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Deci, vreau raport din partea directorului! 

Domnul consilier Velicu Florian: Rapoarte au mai fost și trebuie neapărat luată o 

decizie legată de această problemă! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dar, trebuie și raportul dintre oameni, foarte bine pus 

la punct! 

Domnul consilier Velicu Florian:   Haideți să trecem la ”Diverse”! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mai vreau eu să spun ceva! Domnule 

primar, sigur, că aceasta este o problemă delicată și dvs. cum ați ridicat-o, ați ridicat-o 

corect, ce se întâmplă cu soarta acestui patrimoniu, care e, cred de mai mult de 8 miliarde. 

Eu zic, că se poate salva acest patrimoniu, în condițiile în care se merge pe o folosire a 

acestui patrimoniu ca chirie. Deci, ăla se poate închiria, spațiul de acolo, cu birouri, cu tot 

ce e acolo și de a veni cu un grafic, cu o sumă de bani, de a-i sprijini în treaba asta. Şi eu 

zic că chiria și cu treaba asta, se acoperă ca grafic, anual la treaba asta. Totuși, e un 

patrimoniu consistent. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este o probelmă în acest moment pentru că, noi nu 

vom putea, chiar dacă va merge în faliment, noi nu vom putea să cumpărăm activele. Noi 

suntem acționarul majoritar și nu ne permite legea să ne răscumpărăm. Deci, trebuie să le 

cumpere altcineva. 

În al doilea rând, nu vreau să se transmită mesajul că s-a știut de mult și s-a ținut 

ascuns sub preș. Avem informări anuale cu raportul de activitate și bugetul și tot ce a 

însemnat raportul Comisiei de cenzori a fiecărei societăți comerciale. Sunteți 

reprezentanți dvs., în Adunarea Generală a Acționarilor și lunar vi s-a pus la dispoziție, că 

am avut ședințe AGA. Vi s-a pus la dispoziție toate materialele. Drept urmare, a veni în 

ședință și întrebarea mea era pentru domnul Stanciu: când ați spus noi, la cine v-ați 

referit? 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Eu am fost drăguț. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi? La cine, v-ați referit? Noi, în general, de 

aici... 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Ați știut de problemele Tracum-ului? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Și ați luat măsuri în consecință? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am cum să iau. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Ne-ați informat vreodată din punctul ăsta 

de vedere? 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-am informat! 
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Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Ne-ați informat? Ne-ați cerut părerea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Trebuia să veniți cu o propunere tehnică 

prin care să salvăm această societate, dvs..  Nu ați venit nici o dată, ca un bun gospodar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Întotdeauna v-am informat! Tracum-ul nu este în 

jurisdicția Primăriei! Încă o dată vin și spun. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Domnule primar, ați mai lichidat o firmă, 

Central Termică Giurgiu. Pe care ați băgat-o și pe aia în faliment! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am băgat-o. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Dar cine? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este în reorganizare. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Sau reorganizare, în insolvență. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Prostul management! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Tot prostul management? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Bineînțeles! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Dar, nu sunt în jurisdicția Primăriei? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Dar, a cui e? 

Domnul primar Barbu Nicolae: A Consiliului Local! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: A? Acum e bine? E a Consiliului Local? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Reprezentanții consilierilor sunt în AGA. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule primar, am înțeles! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. aveți forța ca să faceți tot pentru.... 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu e ok! Sunteți primar! 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Domnule Barbu, veniți cu propuneri! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Da! Și studiem și vedem ce e de făcut. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La momentul acesta mie îmi este teamă să venim 

cu un proiect pentru Tracum. 

Domnul consilier Velicu Florian: Veniți și vedem ce facem! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am cum să vin! Eu nu pot să inițiez o hotărâre 

de Consiliu în care se încalcă.... 

Domnul consilier Velicu Florian: Dvs. puteți să inițiați orice hotărâre doriți! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aia e ilegal. Plătește și cel care inițiază! Este 

solidar cu acel și în primul rând.... 

Domnul consilier Velicu Florian: Ați știut patru ani de zile? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Am știut și v-am informat! 

Domnul consilier Velicu Florian: Cum? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Prin informări anuale, trimestriale. Ați avut 

informări de la Tracum. O să vi le dau. Erau la „și altele”. 

Domnul consilier Velicu Florian: Și ce vreți? Să inițiem noi proiect de hotărâre? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, domnule! Membrii AGA trebuia să-și facă 

datoria că au primit bani pentru asta. 

Domnul consilier Velicu Florian: Haideți să închidem! Haideți să trecem la 

”Diverse”! 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule primar, dacă totuși ați menționat faptul că, 

Consiliul Local are atribuțiuni de genul ăsta, vă rog eu mult de tot, probabil în mandatul 

următor, dacă o să ieșiți primar și eu o să ies consilier local, să dea Dumnezeu, să-mi 

ajute. Aș vrea să vă fac o propunere de pe acum: să puneți oameni din cadrul Consiliului 

Local să supravegheze situația de la societățile comerciale, dacă totuși dvs. spuneți, că noi 

consilierii, avem o astfel de răspundere. Văd că aruncați pisica în altă parte. 

Domnul consilier Velicu Florian: Ăsta este stilul carasteristic! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, acea lege a incompatibilității a 

creat un prejudiciu fantastic. Primarul trebuia să fie președintele Consiliului de 

Administrație la toate societățile Primăriei care deservesc municipalitatea. Așa este peste 

tot în lume! 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Și soluția, domnule primar, care o vedeți 

dvs.? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Soluția este aceea a membrilor care a fost în AGA. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Să vină cu o propunere! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să vină cu o propunere. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Cine a fost în AGA? 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin:  Au fost în etape. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Și fosta dvs. colegă, Daniela, a fost în 

AGA. 

Domnul consilier Velicu Florian: Trecem la ”Diverse”! Există acolo o informare 

pe care am primit-o cu toții. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnilor consilieri, am o mare rugăminte. Dacă tot 

am discutat despre transport și văd că suntem cât de cât într-o situație destul de delicată. 

Văd că s-a rezolvat transportul, dar patrimoniul văd că e praf. 

E o situație identică în momentul de față, la nivel de transport județean și 

interjudețean. După cum știți și dvs., a mai fost o situație de genul ăsta, într-o ședință 

anterioară. Pe masă aveți o informare din partea S.C. Manic Service Auto S.R.L., unde 

menționează în această adresă că: contractul de închiriere între S.C. Manic Service Auto 

S.R.L. și S.C. ERIDANUS, a expirat pe data de 29.02.2016. În mod incorect nu s-a dorit 

prelungirea acestuia. Dar vine și menționează în subsidiar, reprezentanta acestei societăți 

comerciale, că suprafața de închiriere, nu mai este din punct de vedere... 

Domnul consilier Ciobanu George Daniel: S-a diminuat! 

Domnul consilier Dinu Ionel: S-a diminuat suprafața de la 3000 de metri pătrați la 

200 de metri pătrați. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Improprie desfășurării... 

Domnul consilier Dinu Ionel: Exact! În momentul de față nu se mai poate 

funcționa cu această suprafață. Bineînțeles că impedimentele care au intervenit acolo, a 

fost construcția aferentă din jurul autogării, atât Penny, cât și alte construcții. 

Am înțeles că societatea respectivă și-a găsit o altă suprafață de teren unde poate 

funcționa ca și autogară. Și în mod expres, în fața dvs., stimați colegi, vreau să vă aduc la 

cunoștință că în caietul de sarcini, societățile comerciale care au câștigat transportul 

județean, cât și interjudețean, a menționat clar, pe linie autogară S.C. Manic Service Auto 

S.R.L.. Este un lucru, care din punct de vedere legal nu se poate, fiindcă este consemnat 
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în caietul de sarcini și eu cer, în calitatea mea de consilier, avizul pentru funcționare lui 

S.C. Manic Service Auto S.R.L.. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: În noua locație! 

Domnul consilier Dinu Ionel: În noua locație! Fiindcă urmează ca această societate 

să-și ia toate avizele din partea tuturor instituțiilor care le eliberează. 

Domnule primar, în mod expres, pe dvs. vă rog, fiindcă știu că sunteți un om care 

vreți binele locuitorilor din Giurgiu, să inițiați un proiect de hotărâre într-o ședință 

extraordinară și această ședință extraordinară, în conformitate cu oportunitatea pe care o 

au cetățenii municipiului Giurgiu, să fie chiar și în această ședință. Se poate și mâine! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Sunteți de acord, să facem urgent o ședință 

extraordinară? Mâine? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor, puteți să votați ce vreți! Inițierea o fac 

eu și urmează procedura legală. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Asta înseamnă rea credință, rea voință, etc.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dați-mi voie să aduc și argumentele și legale! Și 

dacă cineva vrea să-și bage pe românește pielea în saramură, nu are decât să și-o bage. 

Știu foarte bine despre ce este vorba. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Ia, spuneți, domnule! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Luna trecută am avut o cerere similară și la 

prezența și intervenția doamnei, reprezentanta firmei Manic, în care a spus că dumneaei 

are în instanță anularea acelei hotărâri și că dumneaei este singura care are dreptul pe acel 

spațiu să facă. S-a votat la vremea respectivă cu aviz negativ. Faptul că societatea nouă 

care avea contractul pe vechea autogară, nu are voie să facă. Așa a zis, a rămas așa. 

În acest moment, doamna reprezentant a firmei Manic, vine și cere Consiliului 

Local să i se dea dumneaei pe o altă locație, ceea ce a interzis firmei respective pe vechea 

locație. 

Doamna Spirici: Nu le-am interzis! 

Domnul primar Barbu Nicolae: O secundă, doamnă! Ați spus clar că dvs. aveți. În 

acest moment, și vreau să fiu foarte bine înțeles: cât sunt primar aceste două luni, ce-o fi 

mai încolo, treaba lor, eu nu voi iniția. Pentru că în tot acest răstimp, doamna reprezentant 

a contactat consilieri, a contactat persoane, ca să facă trafic de influență și să aducă în 

discuție aceste lucruri. Știu foarte bine ce spun! 

Doamna Spirici: Nu e adevărat! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule primar, vorbiți niște prostii mai mari 

decât dvs. într-o astfel de ședință. Vă rog, să închideți subiectul atunci! Vă rog să 

închideți subiectul pentru că deja exagerați. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu nu voi iniția o hotărâre de Consiliu, aveți tot 

dreptul s-o faceți, aveți posibilitatea s-o faceți, dar trebuie să vă gândiți foarte bine la ce s-

a întâmplat în lunile anterioare, pentru că toate telefoanele și ale mele și ale dvs., sunt 

ascultate. Eu spun că suntem cu toții monitorizați. Vom avea o a doua piață de legume. 

Eu spun în cunoștință de cauză. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Domnule Barbu, sunteți credincios? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ați trimis o adresă către Primărie, după ce ați 

intervenit și este consemnat în ședința de Consiliu, toată intervenția dvs. vis-a-vis de 
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folosirea vechii locații. Deci, ați avut intervenții împotriva acelei hotărâri, să nu se ia. Ați 

avut intervenții în cadrul Consiliului, sunt consemnate și acum veniți dvs….. Ați avut 

intervenții să nu se aprobe unui operator și veniți dvs. să ne cereți nouă, să vă aprobăm 

dvs. pe altă locație. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, situația la care faceți dvs. 

referire este cu totul alta. Ce s-a spus atunci este una, ce s-a spus acum este alta. Este o 

altă locație. Este vorba despre o altă autorizație pentru autogară. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveți dreptul s-o aprobați. 

Domnul consilier Velicu Florian: Domnule primar, vă rog să comprimați discuția! 

Poftiți, doamnă, dacă vreți să ne spuneți câteva cuvinte! 

Doamna Spirici: Domnule primar.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să vă spun că este la ”Diverse” și se 

consemnează tot! 

Doamna Spirici: Dvs. vă dau răspunsul. Eu nu am interzis să-i dați acelei firme 

autorizație de funcționare. Eu am venit și v-am spus că spațiul respectiv este în litigiu. 

Da? Sunt două procese pe rol. Am cerut ca până la elucidarea și judecata acelor dosare 

să... Eu asta v-am spus! Da? V-am spus că eu am toate documentele și pot să funcționez. 

Am spus că am licență de funcționare. Consiliul Județean a participat cu autogara Manic 

pentru obținerea tuturor traseelor județene și interjudețene și ea este trecută în toate 

documentele 

V-am rugat acum, de data aceasta, că sunt în altă locație. Deci, e vorba de 10 zile, 

în care m-am zbătut ca o nebună, pentru că sunt 7 familii, domnule primar, care trăiesc de 

pe urma acelei activități. Eu nu am decât activitate de autogară! Asta am făcut de 15 ani, 

de când eu am avut autogara Gitour, pe care o cunoașteți foarte bine. Cunoașteți odiseea, 

așa mi-ați spus în una din discuțiile noastre. Eu v-am respectat, vă respect, v-am ales ca 

pe un om cu demnitate și onoare, dar mi se pare că v-ați transformat în acești 4 ani, 

extraordinar. Nu știu de ce sunteți atât de vehement împotriva mea. Deci, categoric, parcă 

este o rea intenție. Eu m-am zbătut și mi-am găsit o nouă locație mult mai bună. Sunt 

2000 mp. Ați spus că nu vreți la Tracum. Cineva dintre dvs. a venit cu propunerea să se 

mute la Tracum. Ați spus dvs., personal, că nu. Este în afara orașului și nu este corect 

pentru cetățeni. 

Domnul consilier Stanciu Marius Viorel: Puteau fi niște venituri pentru Tracum. 

Doamna Spirici: Da! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Dacă funcționa Tracum pe acel transportator? 

Doamna Spirici: Am găsit un alt spațiu. Da! De ce sunteți dvs. împotriva acestui 

aviz? Pentru că eu de fapt, domnule primar și stimați consilieri, vreau acest aviz pentru că 

așa trebuie pentru toate societățile comerciale. Este nevoie de un aviz pentru încasarea 

unor bani, de către stat, de către Consiliul Local. Nu știu unde se duc acei bani. Restul, pe 

proprie răspundere, îmi asum riscul și responsabilitatea, că în acel spațiu se poate 

funcționa foarte bine ca autogară. E un spațiu foarte frumos, foarte civilizat. Chiar vă 

invit dacă doriți. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îl știm! Trecem pe lângă el și am trecut 

întotdeauna. A fost o spălătorie. 
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Doamna Spirici: În rest, Ministerul de Transport vine în control, odată ce am acest 

aviz de la dvs. și el stabilește, dacă eu pot să funcționez ca autogară sau nu. Cu tot 

respectul, domnule primar, nu mai insinuați că eu am intervenit. 

 Domnul primar Barbu Nicolae: Doamnă, eu știu foarte bine ce spun. Dacă 

vreodată se vor scoate toate înregistrările de pe telefoanele mele, le veți vedea și dvs., că 

au fost discuții de genul acesta. Eu nu vorbesc în necunoștință de cauză! 

Doamna Spirici: Domnule primar, eu... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe telefonul meu, am fost contactat și mi s-a spus. 

Doamna Spirici: Eu nu am apelat la nici o persoană care v-a sunat pe dvs.. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu știu! N-oți fi apelat! S-o fi trezit ea, așa? Vă 

dau un răspuns doamnă la ceea ce ați spus. În momentul în care ați venit acum o lună în 

cadrul Consiliului, ce ne-ați spus dvs.? Ce ați spus consilierilor? 

Domnul consilier Velicu Florian:  Era altă situație! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Era o situație identică. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu e adevărat! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cerea un aviz. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu e adevărat! Era un aviz dar pe un alt 

amplasament. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În ce moment ne aflăm cu contestația dvs., vis-a-

vis de asta? 

Domnul consilier Velicu Florian:  Dar ce vă mai interesează dacă vrea să se mute 

de acolo?  

Doamna Spirici: Dvs. știți cum se dau termenele. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta vă spun! Doamnă, suntem într-o situație 

foarte ingrată. 

Doamna Spirici: Foarte clară. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. l-ați acționat în instanță pe cel de acolo care... 

Doamna Spirici: Eu nu l-am acționat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: A vrut să dea altuia, unde aveați dvs.. L-ați 

acționat să-i blocați activitatea, veniți și vă luați o altă locație să faceți aceeași activitate. 

Doamna Spirici: Nu, domnule! Eu nu am nimic cu persoana respectivă! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu nu mai stau la această discuție! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Stați puțin, că dvs. ne-ați acuzat de trafic de 

influență! Domnule primar,  ne-ați acuzat de trafic de influență! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pe unii dintre dvs.. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu am vorbit cu dânsa la telefon, nici un fel de 

problemă, fiindcă vreau să intervin, să salvăm o societate și nu trebuie s-o băgăm în 

faliment, în favoarea altei societăți. Acum dvs. veniți și spuneți că de ce nu am dat avizul 

de funcționare la societatea Mândricel, nu știu cum, de rândul trecut și o acuzați pe dânsa, 

care are contracte în momentul de față. Deci, omorâm o societate?  Pentru că, în 

momentul de față? Și ne acuzați de trafic de influență? Păi, nici nu mai calc prin biroul 

dvs., domnule primar, să știți! Că așa faceți, ne acuzați de trafic de influență. Mâine, 

poimâine, mă trezesc cu vreun denunț la DNA și colegii noștrii. Eu am vorbit cu doamna, 

da? Am vorbit! Să știți că, cu mine ați terminat prietenia! Să știți! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Inițiați procedura de hotărâre! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Dvs. ați spus că veți face de așa natură încât să 

nu fie posibilă aprobarea de către Consiliu a unui astfel de demers. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sigur, că da. Aveți dreptul să inițiați o hotărâre! 

Domnul consilier Velicu Florian:  Haideți, că oricum vom iniția un proiect de 

hotărâre și vom convoca o ședință extraordinară! Această societate la care se referă 

domnul primar și care ne acuză în mod clar, nu are nimic... 

Declar închise lucrările ședinței de astăzi! 
 

Şedinţa se încheie la ora 14
27
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